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Obvestila

OBČINA MORAVČE 
VABI

NA ABONMA IN IZVEN v Kulturni dom Moravče

V soboto, 28. 3. 2009 ob 19. uri
na komedijo MRTVE DUŠE, Vinka Möderndorferja v izvedbi Gledališča pod 
kozolcem iz Šmartnega ob Paki, 
Praizvedba Mrtvih duš je parodija na politično dogajanje med tako imenovanimi »rdečimi« in 
»črnimi«, na neuresničeno »spravljanje« in spravo, na tradicionalne vrednote in refleksijo podjetniške 
nestrpnosti ter, ne nazadnje, na medsebojne odnose v družini in družbi. Avtor je v tej »bratomorni« 
komediji ostal nevtralen do političnih opcij, pokazal pa je, da ni nobena politična oblast boljša od 
druge. Manipulacijo, laž in profit je Möderndorfer postavil v kontekst podjetništva, politike in vaške 
družbe, v izvedbi pa zgodbo privedel do absurda.
Vstopnice bodo v prodaji eno uro pred predstavo po 7€.

V soboto, 18. 4. 2009 ob 20. uri.
na Partljičevo komedijo Gospa poslančeva v izvedbi domačega društva, ŠKTD 
Peče. 
Vstopnice bodo v prodaji od 1. 4. 2009 v Baru Travnar po 6,5€, eno uro pred predstavo pa po 7€.

Vljudno vabljeni!

Občina Moravče vam želi veliko zabave na obeh komedijah!

16. prvomajsko srečanje
na gradu TUŠTANJ

V Društvu krajanov Tuštanj bomo 
tudi letos organizirali prvomajsko 

srečanje z bogatim programom.
Za dobro vzdušje bodo poskrbeli: 

pihalna godba Moravče,
ŽIV – ŽAV z Andrejo Zupančič, 

ansambel Ptujskih 5,
ansambel Svetlin s Stanetom Petričem 

in ansambel Gamsi. 

V sklopu prvomajskega srečanja bo 
tudi letos povorka starodobnikov - 
oldtajmerjev ter pohod po Moravški 

planinski poti (v organizaciji 
Planinskega društva Moravče).

Dobrodošli 1. maja v Tuštanju.

Društvo krajanov Spodnji in Zgornji Tuštanj

Občina Moravče v sodelovanju z 
društvi organizira čistilno akcijo 
na območju celotne občine, ki bo 

potekala 28.3.2009.
Vsi, ki bi radi prispevali k ohranjanju našega 

naravnega okolja se akciji pridružite.
Informacijo o zbirnem mestu in lokaciji 

območja čiščenja dobite pri predstavnikih 
društev.

V primeru slabega vremena bo čistilna akcija 
4.4.2009.

Vabljeni v čim večjem številu.

Obvestilo staršem predšolskih otrok
Vse starše Občine Moravče, ki ste nameravali odda-
ti vloge za sprejem otrok v vrtec ali ste to že storili, 
obveščamo, da vloge za šolsko leto 2009/2010 spre-
jemamo le še do 31. 3. 2009. Prav tako obveščamo, da 
je potrebno vsa dokazila, ki bi ih starši radi uveljavljali 
pri sprejemu otroka v vrtec, posredovati Komisiji za 
sprejem otroka v vrtec prav tako do 31. 3. 2009, ker bo 
Komisija odločala na podlagi dokazil, ki bodo veljala 
v času odločanja. 
Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec je objavljen na 
spletnih straneh OŠ Jurija Vege Moravče ( www.os-
moravce.si).

Nuša Pohlin Schwarzbartl, ravnateljica
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Novice iz Moravške doline 
Marec 2009, Letnik X, Številka 3.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7231229. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 22. aprila 2009. Vaše 
prispevke pričakujemo do 8. aprila.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO 
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943
tel. patron. sl.: 
7232-944

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Pomlad, toplota in sonce nas navdajajo z opti-

mizmom. In prav je tako, saj v teh časih, ko so vsi 
mediji polni krize in recesije, optimizem potrebu-
jemo. Res pa ne gre vse in vedno gladko.

V tej številki pišemo, kako bomo občani plače-
vali več za odvoz odpadkov, ker se je pač politika, 
ki je vplivala na odločitev, odločila napačno. Od-
govarjal, skoraj zagotovo, ne bo nihče.

Zaradi dvomov, ki se porajajo ob največji inve-
sticiji v Moravčah, se nas je poln avtobus zapeljal 
na ogled doma za upokojence v Rogaško Slatino. 
Dom je zgradilo in upravlja podjetje, ki je dobilo 
koncesijo tudi za dom v Moravčah. Naš bo sicer 
nekoliko manjši, investitor pa zagotavlja, da bo še 
boljši. O ogledu in skrbi za starejše obširno piše-
mo, čeprav se zavedamo, da vseh vprašanj, zaradi 
omejenega prostora, nismo mogli dovolj podrobno 
obdelati. Prijetno smo bili presenečeni, kako je dom 
močno vpet v lokalno okolje in življenje.

Občinski svet je sprejel, dokaj razvojno narav-
nan, proračun. Ni pa se odločil za podelitev ob-
činskih priznanj, ki jih običajno podelijo ob občin-
skem prazniku. Morebiti bi bilo potrebno prevetriti 
kriterije in natančneje opredeliti postopke za  od-
ločanje, kdo si pravzaprav priznanja zasluži. Pri 
tako majhnem številu prebivalcev, je seveda ne-
varnost inflacije priznanj, precej možna. Presene-
ča pa dejstvo, da nekaterim svetnikom ni prav, da 
bi lokalno knjižnico poimenovali po preminulem 
moravškem rojaku Danetu Zajcu. Gre za nespor-
no veliko osebnost, ki je zaznamovala sodobno 
slovensko književnost. Bil je predsednik Društva 
pisateljev, član SAZU, prejemnik mnogih priznanj 
in nagrad ter dobitnik Prešernove nagrade.

Želimo vam lepe velikonočne praznike, ali pa 
kar veselo pisanko, kot si ob tem prazniku zaže-
lijo ponekodi.

Odgovorni urednik
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Županova stran

Koalicija se drži 
dogovora
G. župan, proračun za leto 2009 je sprejet. Kaj 
pravite na očitke opozicijskih svetnikov, da so bili 
pozicijski premalo aktivni?

S to trditvijo se nikakor ne strinjam. Vedeti morate, 
da so aktivnosti v zvezi s pripravo proračuna potekale 
nekaj mesecev. Ves ta čas smo s svetniki pozicije po-
drobno obravnavali vso problematiko s prihodnjimi in-
vesticijami, materialnimi in drugimi stroški povezani z 
občinsko upravo, odhodki, ki so nam zakonsko predpi-
sani in tistimi, ki so namenjeni civilni družbi. Nekatere 
odhodke, ki se nam ne zdijo najbolj nujni, kot na primer 
razne pogostitve, smo zmanjšali na minimum. Svetniki 
SD, SDS in LDS so aktivno in odgovorno sprejemali 
odločitve, ki so bile nato potrjene na OS.
To že. Se pa po mnenju nekaterih le premalo vklju-
čujejo v razprave na OS?

Mnogokrat pride pri takih razpravah do nepotrebnega 
politiziranja in medsebojnih obtožb. To pa ne prinaša 
konstruktivnih rezultatov in pomeni nepotrebno izgubo 
časa in energije.
Ali trendi potekajo tako, da bo izpolnjen volilni 
program?

Proračun je nadaljevanja programa, ki ga koalicijske 
stranke zagovarjajo že vso preteklo obdobje. Gre za 
realizacijo koalicijskega dogovora. Prepričan sem, 
da bomo v letu 2010 v veliki večini dosegli cestno in 
komunalno infrastrukturo, ki je primerna za ta čas. 
Nadaljujemo z aktivnostmi pri večjih projektih, kot so 
dom starejših, priprava lokacijskega načrta za obvo-
znico, izgradnja podružnične šole in vrtca na Vrhpo-
ljah, vodo oskrbo, izdelavo občinskega prostorskega 
načrta, itd.
Razmere v največji živilski trgovini v Moravčah so 
slabe. Občani se sprašujemo, kdaj bomo lahko 
nakupovali v modernem trgovskem centru? 

V zvezi z gradnjo tega objekta se širijo različne govo-
rice, češ, TUŠ ne bo gradil, občina bo izselila trgovino 
konec  leta, ipd. Gre za zlonamerne informacije. Te-
densko sem v stikih z investitorjem, ki zagotavlja, da 
gradnja bo. Občina aktivno sodeluje pri usklajevanju 
interesov med sosedi bodočega trgovskega centra, 
investitorjem in direkcijo za ceste.
Ali ste lahko bolj konkretni? 

Popolnoma, žal, ne. Upamo, da se bodo nekatere 

stvari razjasnile v roku dveh mesecev. Odločitev ni v 
naših rokah, storili pa bomo vse, da se z gradnjo čim 
prej prične.
Kako pa kaže s knjižnico?

Z veseljem lahko povem, da smo nedavno dobili 
pravnomočno gradbeno dovoljenje. To bo osnova za 
pripravo dokumentacije, ki je potrebna za prijavo 
na razpis za pridobitev evropskih sredstev za razvoj 
podeželja. Računamo, da bo razpis ponovno odprt 
čez dva meseca. Po zagotovilih MKGP (ministrstvo 
za kmetijstvo) je denar zagotovljen. Investicija je 
ocenjena na 400 tisoč evrov. Evropa pri tem prispeva 
polovico sredstev, objekt pa mora biti končan v dveh 
letih. Dinamiko investicije in temu ustrezno finančno 
konstrukcijo bomo določili pravočasno.
Že nekaj časa se govori o pločniku in avtobusnih 
postajališčih med Drtijo in Žago?

Drži. Direkciji za ceste je bila dana pobuda, da se v 
državni proračun uvrsti ta projekt. Rečeno nam je bilo, 
da bo pobuda posredovana v program.
Stalna tema je seveda dom za upokojence. Ali se 
kaj premika?

Pogovor z županom Martinom Reboljem
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Za nami je 22. redna seja 
Občinskega Sveta občine 
Moravče. Osrednja toč-
ka dnevnega reda je bila 
Obravnava in sprejem odloka o proračunu Občine 
Moravče za leto 2009, druga obravnava. Župan je 
ponovno predstavil predlog proračuna, posebno pa 
je izpostavil spremembe, ki so nastale na podlagi 
pripomb občank in občanov, ki so jih podali v posa-
meznih krajevnih skupnostih. Koalicija SD, LDS in SDS 
je v tem času  usklajevala proračun in uspelo nam 
je pripraviti zelo dober proračun. Proračun vsebuje 
precej varčevalnih ukrepov, predvsem pa je potrebno 
izpostaviti, da smo v teh kriznih časih uspeli povečati 
sredstva za investicije, kar je prava redkost. Bilo je 
podanih nekaj pobud z katerimi bi se onemogočila 
izgradnja doma starejših občanov in občank, kar pa je 
za koalicijo SD, LDS in SDS nesprejemljivo. Pomemb-
no je poudariti, da vse investicije izvajamo izključno z 
lastnimi sredstvi brez zadolževanja.

Vsesplošna kriza v Evropi in Sloveniji pa ni obšla naše 
občine. V zadnjem času so se potrebe po pomoči v 
obliki paketov in enkratni socialni pomoči izjemno 
povečali. Na odboru za socialo nas je predsednica 
Rdečega Križa Moravče gospa Andreja seznanila z 
izjemno težko situacijo in popolnem pomanjkanju 
paketov  RK za naše občanke in občane. Na sestan-
ku koalicije SD, LDS in SDS smo se odločili, da takoj  
dodelimo sredstva v višini 1OOO Evrov dotacije Rde-
čemu Križu Moravče za nakup paketov, za katere je 
zelo veliko zanimanje. Da je situacija zelo težka, sem 
izvedel  klicev, ko so me kot predsednika za socialo 
prosili za pomoč, vendar pa sem jim lahko odgovoril, 
da jim trenutno ne moramo pomagati, ker je zmanjka-
lo paketov. Na podlagi teh klicev, obubožanih občank 
in občanov sem se odločil, da bom iz lastnih sredstev 
financiral nakup 10. paketov za pomoč potrebnim. 
Prav tako pozivam vse, občanke in občane, ki jim 
finančna zmožnost dovoljuje in imajo posluh za stisko 
drugih, da po svojih močeh prispevajo, da ublažimo 
njihovo stisko in pomanjkanje osnovnih potrebščin 
z nakazilom na račun - za občinski odbor Rdeči Križ 
Moravče- št.SI 56 023000010083262.
Vsem, ki se boste odzvali mojemu pozivu, se v svojem 
imenu in v imenu Rdečega Križa Moravče najlepše 
zahvaljujem, vam želim vesele velikonočne praznike 
in upam, da bomo z našim prispevkom, osrečili tudi 
pomoči potrebne in tudi njim in njihovim družinam 
omogočili skromno, lepo in prijetno praznovanje.

Se. Pridobljena so vsa soglasja in v nekaj dneh bomo 
vložili zahtevo za izdajo gradbenega dovoljenja.
Pričakujete zaplete?

To je možno. Kljub dolgoletnim željam občanov in pri-
zadevanjem občine ima ta projekt nasprotnike. Krožijo 
govorice, da se bo storilo vse, da se gradnjo prepreči. 
Projektanti dokumentacije zagotavljajo, da je vse pri-

pravljeno v skladu z veljavno zakonodajo. Možnost pa 
seveda je, da se s formalnimi postopki začetek gradnje 
zavleče. Rad pa bi položil na dušo nasprotnikom te 
gradnje, da gre, med drugim, za pridobitev več kot 
50 delovnih mest, ki niso odvisna od konjunkture ali 
recesije.

EV 

Topli žarki počasi ogrevajo hladno zemljo. Tudi na 
političnem področju se dogaja podobno, le da smo tu 
priče zelo vroči razpravi o izbrisanih. Naša predsednica, 
gospa Katarina Kresal je deležna splošnih obtožb in 
zgražanja desnih strank, ker želi odpraviti nezakonitost 
in izvršiti sodbo ustavnega sodišča. Stranke bi morale 
posvečati več pozornosti težki gospodarski in finančni 
situaciji in iskati izhod iz krize, namesto medsebojnih 
obtoževanj in napadov na ministrico Kresalovo. Dej-
stvo je, da je ustavno sodišče odločilo, da je bil izbris 
nezakonit in da je to nezakonitost potrebno odpraviti. 
Kljub napadom iz vseh strani, je ministrica Kresalova 
odločena, da stori, kar bi morali storiti ministri pred 
njo, vendar pa to niso želeli, ali pa si niso upali. Mnogi 
se zelo pogosto sklicujejo na pravno državo in spošto-

vanje zakonitosti, vendar 
pa kaj več od tega in po-
pulističnih izjav niso pri-
pravljeni narediti. Vsemu 
temu dogajanju bi se 
izognili, če bi upoštevali 
pripombe dane s stani stranke LDS v letu 1992. vendar 
so bili preglasovani s strani desnih strank. Država je 
storila napako, ki jo je potrebno odpraviti. Predsednica 
LDS Katarina Kresal si upa odpraviti to nezakonitost, 
podporo ima v strokovni javnosti in pri državljanih, ki 
želijo spoštovanje pravne države, prav tako ima polno 
podporo tudi pri članih OO LDS Moravče.

OO LDS Moravče
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Politika

Poleg gospodarske krize in vladnih afer pretresajo 
Slovenijo slike iz Hude jame oziroma Barbarinega 
rova pri Laškem. Čeprav že dolgo časa vemo, da so 
se po vojni dogajali grozljivi zločini in množični uboji, 
je pogled na posmrtne ostanke žrtev zbudil občutke 
groze pri vseh, ki so to videli.
Kljub temu, da nekateri politični nasledniki totalitar-
nega komunističnega režima želijo Novi Sloveniji 
naprtiti odgovornost za odpiranje ran polpretekle 
zgodovine, se Nova Slovenija že ves čas zavzema za 
to, da bi v Sloveniji končno prišlo do narodne sprave. 
Menimo pa, da sprava ni mogoča toliko časa, dokler 
se javno ne pove in zapiše vsa resnica o medvojnih 
in povojnih zločinih, obsodijo sami zločini, razkrijejo 
imena odgovornih in se tudi državno vodstvo v imenu 
republike Slovenije javno opraviči in izrazi sočutje 
vsem prizadetim, popravi krivice še živečim in odpravi 
privilegije tistim, ki so sokrivi za te zločine.
Resolucija 1481 Sveta Evrope, ki je bila sprejeta 25. 
januarja 2006, in nosi naslov Potreba po mednarodni 
obsodbi komunističnih režimov, je žal neznana večini 
Slovencev. Med drugim je v njej zapisano, da zaradi 
tega, ker po padcu totalitarnih komunističnih režimov 
v srednji in vzhodni Evropi ni sledila mednarodna 
preiskava zločinov, je javna ozaveščenost (javno vé-
denje) o teh zločinih zelo majhna. Skupščina Sveta 
Evrope pa je prepričana, da je zavedanje zgodovine, 
ki je napisana na podlagi resničnih dejstev, eden iz-
med temeljnih predpogojev za to, da se v prihodnosti 

izognemo podobnim 
zločinom. Poleg tega 
imata moralno ovre-
dnotenje in obsod-
ba storjenih zločinov 
pomembno vlogo pri 
vzgoji mladih generacij. Še živeče žrtve zločinov (ali 
njihove družine) pa zaslužijo sočutje, razumevanje in 
priznanje njihovega trpljenja. Skupščina tudi poziva 
zgodovinarje po vsem svetu, da bodo nadaljevali z 
raziskovanjem, katerega cilj sta ugotavljanje in objek-
tivna ocenitev tega, kar se je zgodilo.
Ne gre za preštevanje kosti, pač pa za ljudi iz mesa in 
krvi, ki so živeli, ljubili in trpeli, po njihovi smrti pa jih 
nekdo pogreša in zaman išče njihov grob. Zgodovina 
ne more mimo odkritih grozodejstev različnih izmov 
(komunizma, nacizma in fašizma), kljub dolgotraj-
nemu prikrivanju in ustrahovanju prič, propagandi 
in izkrivljenih izjavah, kot je bilo vsa leta do sedaj. 
Resnica vedno pride na dan.

Žrtve odpuščajo svojim krvnikom v duhu velikonoč-
nega jutra, ki ga bomo v teh dneh praznovali. Mi pa 
se trudimo za spoštovanje drug drugega, zato ne 
želimo deliti ljudi na prvo in drugorazredne,  na črne 
in rdeče, na naše in vaše.

Ob prazniku velike noči vam želimo veliko vstajenj-
skega miru.

OO NSi Moravče

www.moravce. si

V preteklem mesecu je bila opravljena 
javna obravnava najpomembnejšega 
občinskega dokumenta, to je proračuna. 
Z zadovoljstvom lahko ugotavljamo, da 
bistvenih pripomb v javni obravnavi ni 
bilo in da je v preteklem tednu sprejeti 
dokument nadaljevanje programa, zaradi katerega 
smo volivci tudi izvolili sedanje vodstvo občine. V 
občinski organizaciji SD Moravče smo opravili raz-
pravo o predlogu proračuna in se z danim predlogom 
strinjali, saj je iz dokumenta razvidno, da se velika 
večina finančnih sredstev namenja razvoju in da tudi 
ostala področja niso zanemarjena. Opozorili smo, da 
bo v tem času recesije potrebno pozorno slediti, da 
se pametno in racionalno ravna, ko se odločamo o 
denarju, o pomoči, o socialni ogroženosti. 

Je pa občina in njeno vodstvo že tik pred največjim 
gospodarskih projektom, to je gradnjo doma za 

starejše. Računamo na razumevanje pomembnosti 
tega projekta, saj bo poleg oskrbe pomoči potrebnim 
zagotovil tudi 54 novih delovnih mest in to v času, 
ko vsak dan poslušamo o odpuščanjih.

Imamo informacije, da je župan v stiku z resornimi 
ministrstvi, da bi pospešili dogajanja tudi na drugih 
prav tako pomembnih projektih.

Želimo prijetno praznovanje velikonočnih prazni-
kov.

OOSD Moravče
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Politika

Konec meseca februarja je OO SLS Moravče imel 
redni občni zbor, ki je bil hkrati tudi volilni. Občnega 
zbora se je udeležilo večje število članov. Z veseljem 
pa je članstvo pozdravilo poslanca SLS v Državnem 
zboru g. Gvida Kresa. Po pozdravu in izvolitvi organov 
občnega zbora so bila podana poročila – predsedni-
ka, tajnika, svetnika v občinskem svetu, finančno 
poročilo, poročilo blagajniških nadzornikov in verifi-
kacijske komisije. Na poročila ni bilo pripomb in so 
bila vsa poročila soglasno sprejeta. V nadaljevanju 
so člani poudarili,  da je vodstvo delalo dobro, pred-
vsem pa transparentno in zelo gospodarno. V živahni  
nadaljnji razpravi je med drugim sledilo vprašanje, 
kdaj se bo začelo z gradnjo doma za starejše občane. 
Dom za starejše občane nujno potrebujemo in to čim 
hitreje. Seveda se ni bilo možno izogniti vprašanju 
primernosti lokacije tega doma. Med razpravo je bila 
izražena ugotovitev, da je priložnost, za gradnjo na 
boljši lokacijo, bila zamujena. Poslanec v DZ Gvido 
Kres se je v nagovoru zahvalil OO SLS za delo, ki je 
bilo vloženo pri volitvah  v DZ. Opisal je delo v DZ, 
dotaknil se je tudi teme Hrvaška in drugih aktualnih 
tem. Poudaril je, da se mora stranka. tako na državni 

,kot tudi na občinski 
ravni v prvi vrsti za-
vzemati za malega 
človeka, to je kmeta, 
delavca, male obr-
tnike in podjetnike, 
kar posebej velja v teh kriznih časih, saj so ti ljudje 
trenutno najbolj »na udaru« in jih bo kriza verjetno 
najbolj prizadela. Povabil je člane, naj se po predho-
dni najavi, oglasijo pri njem v DZ. Sledila je razrešnica 
organov vodstva in nato volitve. Soglasno brez glasu 
proti so bili izvoljeni novi organi vodstva. Predsednik 
je nato predstavil finančni in delovni plan za leto 
2009. Nato se je nadaljevala razprava o delu stranke 
SLS o delu Kmetijske zbornice in pa Kmečke zveze 
Slovenije. Razprava je potekala v zelo konstruktivno 
in v prijetnem vzdušju. 

OO SLS Moravče želi vse občanom, posebej pa 
svojim članom in simpatizerjem vesele velikonočne 
praznike, obilo miru in medsebojnega razumeva-
nja. Vsem materam pa čestitamo ob materinskem 
dnevu. 

OO SLS MORAVČE

Po že kar običajnih zapletih, ki zadevajo sprejem 
dnevnega reda, so le tega, potem ko so se odločili, da eno 
točko izpustijo, le sprejeli.
Svetniki so najprej potrdili zvišanje cen, ki zadevajo so-
cialno področje. Potrdili so dvig cene za storitev ugotav-
ljanja upravičenosti do občinske socialne pomoči, ki ga 
za občino opravlja Center za socialno delo Domžale, in 
sicer kar za 13%. V resnici gre v absolutnem znesku le za 
približno 500 evrov na letni ravni. Za 5,6 % pa so odo-
brili zvišanje cene storitve programa pomoči na domu. 
Od ekonomske cene 17,23 evra trpi uporabnik 5,51 evra 
na efektivno uro, občina pa subvencionira preostanek 
v višini 11,72 evra ali 68%. V obeh primerih je glavni 
vzrok v povečanju plač v javnem sektorju, ki ga uravnava 
država.
Po tem so sprejeli nekaj formalnih sklepov glede knjižnice, 
ki nimajo finančnih posledic. Preseneča dejstvo, da je 
nekatere svetnike zmotilo poimenovanje knjižnice po 
moravškem rojaku Danetu Zajcu. Gre za pokojnega pes-
nika, dramatika in esejista, nekajletnega predsednika 
Društva slovenskih pisateljev, člana SAZU, prejemnika 

mnogih priznanj in nagrad in dobitnika Prešernove na-
grade. 
Nato so se posvetili sprejemu ocene varnostnih razmer 
in programa varnosti v občini. Če na kratko povzamemo, 
razmere so glede na problematiko in trende v državi do-
bre. Če stanje primerjamo s sosednjimi občinami, ki 
jih pokriva PP Domžale, pa je stanje ocenjeno kot zelo 
ugodno.
Nedvomno je bila glavna točka seje sprejem proračuna 
za leto 2009. Proračun je bil v enomesečni javni razpravi, 
župan pa ga je skupaj s predpisanimi prilogami in 
načrtom razvojnih programov občine predstavil na vseh 
krajevnih skupnostih. Predlog so obravnavali tudi na 
odborih OS. Pripombe na predlog so prispevali svetniki 
N.Si in svetnik Neodvisne liste Moravške doline. Prva 
skupina je tudi predlagala določene amandmaje, ki pa 
niso dobili zadostne podpore.
Na koncu seje so svetniki odločili, da v letu 2009 ne bodo 
podelili občinskih priznanj.

EV

Poročilo z 22. seje OS

PRORAČUN OBČINE ZA 2009 SPREJET

www.moravce. si
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Aktualno

Prijetna prireditev ob dnevu žena

Vlasta Nussdorfer, župan Martin Rebolj in 
obiskovalci prireditve.

V petek, šestega marca je občina v dvorani Kulturnega 
doma v Moravčah organizirala zanimivo in živahno prire-
ditev ob dnevu žena. Nastopili so narodnozabavni ansam-
bli: Gadi, Folk – idoli, Peški trio, mladi harmonikarji pod 
vodstvom Marjana Smrkolja, violinist Karel Žužek in har-
monikar Maks Merela, pevka Nastja Zajc, Mešani pevski 
zbor Društva upokojencev Moravče pod vodstvom Milana 
Kokalja, Ljudske pevke moravške Mare, folklorna skupina 
OŠ in TD Moravče pod vodstvom Marije Gotar, otroci iz 
vrtca, ki sta jih spremljali Joži Zaveršnik in Saša Mele.  

Mešani pevski zbor DU Moravče

Ko so se otroci iz vrtca priklonili so v dvorano poslali 
poljubčke.

Gostja prireditve je bila višja državna tožilka, ustanoviteljica 
nevladne in neprofitne organizacije Beli obroč, Vlasta Nus-
sdorfer. Veselje, ker se je odzvala vabilu, da pride med nas, 
se je še podvojilo, ko smo jo gledali in poslušali na odru. S 
prisrčnostjo se je veselila velikega obiska v dvorani, veselila 
se je ob kulturnem programu. »Tole bi bilo za Cankarjev 
dom.« je navdušeno dejala. Ni si pripravila govora, ker da 
si želi videti kašno je občinstvo. In govor je bil iskriv, poln 

Mladi harmonikarji
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Aktualno

Folklorna skupina 

življenja, tak kakršno je bilo občinstvo v dvorani, sestavljen 
tudi iz spominov in pripetljajev. 
Veselo glasbo je dopolnjeval zabaven tekst mladih pove-
zovalcev Tine Žnidar, Matica Hrovata in Irene Ravnikar, ki 
so prireditev vodili že skoraj profesionalno.

Vlasta Nussdorfer za mikrofonom

Vse obiskovalce je pozdravil župan Martin Rebolj, nežnemu 
spolu pa je pripadal rdeč nagelj.
Občina Moravče se zahvaljuje za izjemen obisk.

RV

Največja investicija v Moravčah se počasi, a vztrajno, 
in kljub nekaterim odporom, bliža svoji realizaciji. 
Govorimo o gradnji doma za upokojence. Ker je s 
tem projektom povezanih veliko konkretnih vprašanj, 

je občina organizirala ogled doma dvojčka v Rogaški 
Slatini. Tam stoji sicer nekoliko večji, a po notranji 
organizaciji, načinu funkcioniranja in opremljenosti 
se Pegazov dom ne razlikuje od bodočega, ki bo v 

Moravški starostniki bodo 
jesen življenja preživljali v lepem domu

Moravčani pred domom, ki je za nadstropje višji od bodočega moravškega
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Moravčah. Še več, predstavniki investitorja in koncesi-
onarja so nam zagotovili, da bo naš, zaradi izkušenj, 
ki so si jih pridobili pri upravljanju, še boljši.
V lepem sobotnem dopoldnevu nas je pred domom 
sprejel predstavnik Comett domovi d.o.o. Matjaž 
Čampa, ki je zadolžen za investicije, ter nam podal 
nekaj osnovnih podatkov. Pegazov dom so zgradili 
v enem letu. V njem 60 zaposlenih skrbi za 130 
varovancev, ki so razdeljeni v 3 glavne skupine: bi-
valni, negovalni in dementni. Sprehodili smo se po 
lepem ograjenem parku, ki je na voljo za sprehode 
prebivalcem doma, si ogledali parkirišča namenjena 
zaposlenim in obiskovalcem in takoj ugotovili, da ni 
nobenega strahu, da bi dom bi bil dom v Moravčah 
moteč za okolico. Gre za dejavnost, ki ne povzroča 
hrupa in je okolju prijazna. Pri nas bo zagotovljenih 
celo več parkirnih mest, čeprav bo dom nekoliko 
manjši. Pogled se nam ustavi tudi na terasah, kjer se 
ob lepem vremenu zadržujejo oskrbovanci, ki sicer 
sami ne morejo več na sprehode.
V notranjost nas povabi direktorica doma Kristina 
Kampuš. Gre za dom 4. generacije, ki je postal za 
Ministrstvo za delo, družino in socialne zadeve, kar 
neke vrste standard za domove. Oskrbovanci živijo 
v skupinah po 15 ljudi, ki imajo skupni večnamenski 
prostor. Gre za jedilnico in hkrati prostor za različne 
aktivnosti (delavna terapija, razgibavanje) in druženje. 
Povezan je z manjšo kuhinjo, kjer gospodinja, ki je 
duša skupine, pripravlja zajtrke in večerje. Te lahko 
zaradi velikosti skupine tudi prilagaja željam oskrbo-
vancev. V Moravčah bodo skupine štele po 12 članov, 
zato bodo individualne želje in potrebe oskrbovancev 
še bolj upoštevane. Kosila pripravljajo v centralni ku-
hinji. Enako je organizirana tudi pralnica in oddelek 
za fizioterapijo. V domu je frizerski salon. Skupina 
prebiva v devetih enoposteljnih in treh dvoposteljnih 
sobah. Vse so opremljene s kopalnicami in sanitarija-

mi. V moravškem domu bodo na voljo še garsonjere, 
v primeru namestitve zakonskega para bo možno, 
brez posegov v prostor, spremeniti dve enoposteljni 
sobi v manjše stanovanje, kjer bosta spalni in dnevni 
prostor ločena, še poudari Matjaž Čampa. V domu je 
veliko okusno opremljenih kotičkov, ki so primerni 
za druženje in klepet manjših skupin. Vsi prostori 
so opremljeni s slikami, predvsem pa so svetli, kar 
omogoča dobro počutje in vnaša optimizem.
Ena izmed največjih pridobitev za dom in oskrbovan-
ce pa je tesna povezanost z okoljem. Oskrbovancem 
želijo organizirati čim bolj pestro življenje. Prosto-
voljci jih lahko peljejo na kulturne prireditve, v knji-
žnico, gledališče, itd. Tesno so povezani z osnovno 
in srednjo šolo, vrtcem, župnijskim uradom, Ljudsko 
univerzo, zavodom za kulturo, itd. Največ dela pa 
prispevajo krajani, mlajši upokojenci. Za tiste, ki ne 
morejo iz doma, pripravljajo vrsto prireditev v domu, 
od nastopov kulturnih skupin do organiziranja raču-
nalniških tečajev. Mnogim, ki so bili do prihoda v dom 
sami in osamljeni, se je življenje v domu obogatilo.
Dobro je poskrbljeno tudi za duhovno oskrbo. Vsa-
ko drugo soboto je maša, ko sodelujejo tudi pevci 
cerkvenega zbora. Tedensko organizirajo molitvene 
skupine, ki jih vodi prostovoljec. Prvi petek v mesecu 
poskrbijo tudi za individualno duhovno oskrbo tistim, 
ki to želijo. Z obiskom jih je še posebej razveselil 
škof.
Osebje skupaj z varovanci poskrbi tudi za praznova-
nje vseh praznikov. Nazadnje so se veselili pusta, ko 
so se našemili tako zaposleni kot tudi oskrbovanci, 
(dom smo obiskali zadnjo soboto v februarju).
Na naše vprašanje, ali kaj sodelujejo s svojci, direkto-
rica hitro pojasni, da gre za sodelovanje v trikotniku: 
zaposleni-stanovalci-svojci, ki je ključnega pomena za 
delovanje doma. Imajo klube svojcev, ki se sestanejo 
štirikrat na leto. Zaposleni predstavijo razmere in 

Aktualno

Večnamenska dvorana, ki je tudi kapela
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življenje v domu, morebitne novosti, svojci pa lahko 
predlagajo spremembe in izboljšave. Nato se jim pri-
družijo še stanovalci. Včasih organizirajo strokovna 
predavanja, svojcem pa omogočijo tudi individualno 
obravnavo. Tako se razvijejo dobri odnosi, pogosto 
pa tudi posebne relacije med svojci.
Heleno Čampa, ki je pri koncesionarju zadolžena za 
socialne zadeve, smo povprašali, kako je s pridobi-
vanjem potrebnih kadrov. Pravi, da vedno, in tako bo 
tudi v Moravčah, poiščejo najprej tiste iz lokalnega 
okolja. Le če teh v specialnih poklicih ni, se obrnejo 
na širšo okolico. Posebno pozornost posvetijo izbiri 
gospodinj, ki so pravzaprav voditeljice skupin. Po-
trebno je veliko veščin, saj morajo biti organizator-
ke, kuharice, istočasno pa morajo imeti občutek za 
individualno obravnavo oskrbovancev. Po pridobitvi 
gradbenega dovoljenja za moravški dom bomo preko 
medijev obvestili, kakšne vrste kadrov potrebujemo 
in zainteresirane povabili k prijavam. Ti bodo lahko 
izkoristili ta čas za morebitno prekvalifikacijo, ki jo 
organizira Zavod za zaposlovanje. Pol leta pred otvo-
ritvijo bomo objavili uradne razpise, zbrali prijave in 
organizirali ustrezno izobraževanje. 
Za pridobitev gradbenega dovoljenja nam manjka 
le še eno soglasje, nam na vprašanje , kdaj se bo 
začela gradnja v Moravčah, odgovori Matjaž Čampa. 
Če ne bo posebnih ovir in bo potekalo vse po naših 
podrobnih načrtih, bi moral biti dom nared poleti 
2010. Mi smo storili vse, kar je bilo v naši moči. Sedaj 
so odločitve v rokah birokracije.
Končno povprašamo še po ekonomskih učinkih po-
slovanja doma in cenah oskrbe. Direktorica Kampuš 
Kristina je jasna. Če so kapacitete polne, potem je 
dom ekonomsko učinkovit. Pri nas zaradi kvalitete 
oskrbe problemov z zapolnitvijo kapacitet nimamo. 

V Moravčah jih bo še veliko manj, saj so v regiji, 
kjer je pomanjkanje prostora v domovih največje. 
Na pripombe nekaterih naših občanov, da je dom s 
stodvajsetimi posteljami za Moravče predimenzio-
niran pa pove, da gre za ekonomijo obsega. Za 130 
oskrbovancev potrebujemo pri nas 60 zaposlenih. 
To seveda ne pomeni, da za manjše število oskrbo-
vancev rabite sorazmerno manj zaposlenih. Nekatera 
dela so fiksna in morajo biti opravljena ne glede na 
število stanovalcev. 120 postelj je minimum, ki še 
zagotavlja ekonomsko upravičenost obratovanja. In 
cene? Osnovne cene so enake kot v javnih zavodih. 
Pomembno je, da vse dodatne dejavnosti, ki jih nudi-
mo našim oskrbovancem (kulturni dogodki, nastopi 
različnih skupin, praznovanja, itd) bazirajo na pro-
stovoljnem delu krajanov. Aktivno sodelovanje doma 
z lokalnim okoljem je odločilnega pomena. Sicer pa 
je cena standardne oskrbe za osebo v dvoposteljni 
sobi s kopalnico in sanitarijami od 1. februarja letos 
20,60 EUR na dan, v enoposteljni večji nadstandardni 
s klimo pa 25,60.
Ob prijazni in simbolični pogostitvi z domačim pe-
civom, kavo in sadjem smo se udeleženci še lahko 
pogovorili s prijaznimi gostitelji, pa tudi izmenjali 
vtise med seboj. Žal omejen prostor ne omogoča 
poročevalcu opisati vseh podrobnosti. Nedvomno je 
splošen vtis, da gre za zelo uspešno voden dom, ki 
s svojimi svetlimi prostori omogoča udobno bivanje 
starejšim, skrbi za njihove zdravstvene in socialne 
potrebe. Še posebej je poudarjena njegova tesna po-
vezanost z lokalnim prebivalstvom, skrb za urejeno 
okolje pa lepo umešča v širšo okolico. Toplo pripo-
ročamo obisk vsem nejevernim Tomažem!

EV

Aktualno
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Na podlagi Pravilnika o sofinanciranju društvenih projek-
tov v občini Moravče (Uradni vestnik Občine Moravče, št. 
07/05), župan Občine Moravče objavlja

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE DRUŠTVENIH PROJEKTOV 

V OBČINI MORAVČE ZA LETO 2009

Predmet javnega razpisa so programi in projekti, ki za-
jemajo vse oblike ustvarjanja in delovanja in so v javnem 
interesu.

Predmet tega razpisa niso sredstva za investicijsko vzdr-
ževanje in investicije v prostore. 

Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati prijavitelji na javni 
razpis:
Na razpis se lahko prijavijo društva in zveze, ki izpolnjujejo 
naslednje pogoje:

so registrirana za izvajanje dejavnosti in s svojim dose-• 
danjim delom izkazujejo pričakovano kakovost,
društva, • ki niso registrirana za kulturno, humanitarno, 

kmetijsko in športno dejavnost, 
da imajo zagotovljene materialne, kadrovske in or-• 
ganizacijske možnosti za uresničevanje načrtovanih 
aktivnosti,
da imajo sedež na območju občine Moravče,• 
da nimajo neporavnanih obveznosti do Občine Mo-• 
ravče,
da delujejo najmanj eno leto,• 
da imajo urejeno evidenco o članstvu, plačani člana-• 
rini in ostalo dokumentacijo, kot to določa Zakon o 
društvih,
da dejavnost opravljajo na neprofitni osnovi,• 
so registrirani v skladu z Zakonom o društvih,• 
občinski upravi vsako leto redno predložijo finančno • 
poročilo in poročilo o realizaciji programov ter načrt 
aktivnosti za prihodnje leto. 

Prijava na razpis:
Obseg razpoložljivih sredstev: Občina Moravče je za 1. 
sofinanciranje društvenih projektov v letu 2009 na-
menila 6.900 EUR. Od tega je 1.370 EUR namenjenih 
Programom veteranskih organizacij in 5.530 EUR 
Sofinanciranju programov splošnih društev. V primeru 

JAVNI RAZPISI OBČINE MORAVČE

Cene odvoza in odlaganja odpadkov naše, pa tudi drugih 
štirih občin za katere skrbi JKP Prodnik d.o.o., že dalj 
časa razburjajo prebivalce zadevnih občin. Po vseh peri-
petijah, ki so se dogajale od 16.02.2001, ko je bil naročen 
idejni projekt razširitve in sanacije obstoječe deponije 
Dob ter ureditev centra za ravnanje z odpadki pa do 
22.01. letos, torej 8 let, ko je Upravno sodišče odločilo, 
da se odločba ARSO odpravi, je preteklo veliko vode. 
Agencija RS za okolje je namreč 22.01. 2007 izdala oko-
ljevarstveno soglasje v katerem daje pozitivno soglasje za 
poseg prve faze širitve odlagališča Dob ter v drugem delu 
zavrne izdajo okoljevarstvenega dovoljenja. Upravno 
sodišče je ugodilo tožniku JKP Prodnik d.o.o.. Izkazalo se 
je namreč, da so o izdaji zavrnjenega dovoljenja odločali 
dejavniki, ki niso odvisni od presoje upravnega organa, 
temveč od programsko političnih stališč ministrstva. Kaj 
to pomeni? O širitvi dobske deponije ni odločala stroka, 
temveč politika. In kdo bo plačnik? Mi, seveda. Občani 
in davkoplačevalci. 

Napake politike bomo plačevali davkoplačevalci

Direktor JKP Prodnik Marko Fatur zatrjuje, da je iz 
sodbe Upravnega sodišča jasno, da so v komunalnem 
podjetju in občinah delali zakonito in v skladu s predpisi, 
država pa jim je odrekla soglasje, ki jim ga v resnici ne bi 
smela. To pa pomeni, da so stroški odlaganja odpadkov 
za 2,7 milijona evrov višji in jih preko višjih računov 
pač plačujemo občani. Kako bo potekal postopek naprej, 
je težko napovedovati. Zadeva je vrnjena Agenciji RS 
za okolje v ponovni postopek in le upamo lahko, da bo 
tokrat presodila zakonito. Zaradi sprememb zakonodaje 
na področju okolja in graditve objektov so postopki za 
pridobitev dovoljenj drugačni. Odpadkov pa tudi, tako 
Fatur, ni mogoče več odlagati neobdelanih. Odpadki 
postajajo velik posel. Zato upa, da se bodo lahko v 
prihodnosti ukvarjali tudi s tem. Ker javno podjetje ne 
zasleduje dobička, bi povišani dohodki od dejavnosti 
prispevali k nižjim računom občanov.

EV
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zmanjšanja dotoka sredstev iz državnega proračuna, 
se bodo sorazmerno zmanjšala sredstva, ki so v občin-
skem proračunu namenjena sofinanciranju društev.
Razpisno dokumentacijo s priloženimi obrazci lahko 2. 
dobite na spletni strani Občine Moravče www.morav-
ce.si ali v občinski upravi Občine Moravče pri Nuški 
Jerman Ben Amor, Trg svobode 4, 1251 Moravče, v 
času uradnih ur, od dneva objave javnega razpisa do 
izteka roka za oddajo prijav.
Rok za oddajo prijave na javni razpis je 3. sobota, 
11.4.2009.
Z izbranimi izvajalci bo župan sklenil pogodbe o sofi-4. 
nanciranju društvenih projektov.
Prijave z izpolnjenimi obrazci pošljite na naslov: Obči-5. 
na Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, v zaprti 
kuverti s pripisom »JAVNI RAZPIS – SOFINANCIRA-
NJE  DRUŠTVENIH PROJEKTOV ZA LETO 2009– NE 
ODPIRAJ«.
Dodatne informacije dobite pri Nuški Jerman Ben 6. 
Amor na tel.št. 01/72 31 044.

Merila in kriteriji, po katerih se bo posamezni projekt oce-
njeval, so sestavni del razpisne dokumentacije. V primeru, 
ko je na razpis prijavljenih več izvajalcev programov, kot je 
na razpolago proračunskih sredstev, Občinska uprava Ob-
čine Moravče določi prioriteto za vrednotenje programov 
v skladu s potrebami in interesi lokalne skupnosti.

Vloge, ki ne izpolnjujejo pogojev za finančna sredstva, se 
izločijo. 
Občinska uprava pregleda predloge, prispele na razpis. 
Če ugotovi, da predlog ni popoln, pozove predlagatelja, 
da ga v roku osmih dni dopolni. Nepopolne vloge, ki jih 
predlagatelj v roku ni dopolnil, se s sklepom zavržejo.

O izidu javnega razpisa bodo prijavitelji obveščeni najka-
sneje v roku 15 dni od obravnave predlogov programov 
posameznih društev.

Dodeljena sredstva morajo bit i  porabljena do 
31.12.2009.

Opozorilo: Upoštevajo se samo prijave, ki bodo poslane 
v zahtevanem roku. Po preteku roka za prijavo se nepra-
vočasno posredovane prijave vrnejo pošiljatelju!

Številka: 430-0006/2009
Datum: 27.3.2009

Martin Rebolj l.r., župan

Na podlagi Pravilnika o sofinanciranju humanitarnih pro-
gramov v občini Moravče (Uradni vestnik Občine Moravče, 
št. 07/05), župan občine Moravče objavlja

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE HUMANITARNIH 

PROGRAMOV ZA LETO 2009

Predmet javnega razpisa je sofinanciranje naslednjih pro-
gramov humanitarnih društev, združenj in organizacij:

program redne dejavnosti izvajalcev,• 
program izobraževanja članov,• 
program socializacije članov,• 
rehabilitacijski programi, ki jih izvajalci izvajajo za svoje • 
člane (npr. terapevtske skupine, organizirana športna 
vadba in podobno),
programi pomoči članom (postrehabilitacijska pomoč, • 
organizacija tematskih delavnic in podobno),
programi samopomoči, namenjene odpravljanju so-• 
cialnih stisk. 

Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati prijavitelji na javnih 
razpis:
Na razpis se lahko prijavijo društva, združenja in organiza-
cije, ki so registrirane za izvajanje humanitarnih dejavnosti 
in izpolnjujejo naslednje pogoje:

imajo sedež v občini Moravče,• 
imajo sedež izven občine Moravče, vendar so njihovi • 
člani tudi občani občine Moravče,
prijavijo program, ki je predmet razpisa,• 
program izvajajo na območju občine Moravče ali izven • 
nje in v njem aktivno sodelujejo člani društva, ki imajo 
stalno bivališče v občini Moravče,
so registrirani in imajo humanitarno dejavnost oziro-• 
ma dejavnost socialnega varstva opredeljeno v svojih 
aktih,
imajo zagotovljene materialne, prostorske, kadrovske • 
in organizacijske pogoje za uresničitev prijavljenih 
programov,
imajo izdelano finančno konstrukcijo, iz katere so • 
razvidni prihodki in odhodki izvajanja programa, delež 
lastnih sredstev, delež javnih sredstev, delež sredstev 
uporabnikov in delež sredstev iz drugih virov.

Prijava na razpis:
Obseg razpoložljivih sredstev: Občina Moravče je za 1. 
sofinanciranje humanitarnih programov v letu 2009 
namenila 6.710 EUR. V primeru zmanjšanja dotoka 
sredstev iz državnega proračuna, se bodo sorazmer-
no zmanjšala sredstva, ki so v občinskem proračunu 
namenjena sofinanciranju društev.
Razpisno dokumentacijo s priloženimi obrazci lahko 2. 
dobite na spletni strani Občine Moravče www.morav-
ce.si ali v občinski upravi Občine Moravče pri Nuški 
Jerman Ben Amor, Trg svobode 4, 1251 Moravče v 
času uradnih ur, od dneva objave javnega razpisa do 
izteka roka za oddajo prijav.
Rok za oddajo prijave na javni razpis je 3. sobota, 
11.4.2009.
Z izbranimi izvajalci bo župan sklenil pogodbe o sofi-4. 
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nanciranju humanitarnih programov.
Prijave z izpolnjenimi obrazci pošljite na naslov: Ob-5. 
čina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče v zaprti 
kuverti s pripisom »JAVNI RAZPIS ZA SOFINANCI-
RANJE PROGRAMOV IZVAJALCEV HUMANITARNIH 
DEJAVNOSTI – NE ODPIRAJ«.
Komisija, ki jo imenuje župan, bo pregledala predloge, 6. 
prispele na razpis in skladno s pravilnikom ovrednotila 
prispele prijave. Če ugotovi, da predlog ni popoln, 
bo občinska uprava pozvala predlagatelja, da v roku 
osmih dni dopolni predlog. Nepopolne vloge, ki jih 
predlagatelj v roku ne bo dopolnil se s sklepom zavrže-
jo. O višini sofinanciranja posameznega programa bo 
občinska uprava obvestila prijavitelje s sklepom. 
Dodatne informacije dobite v občinski upravi Občine 7. 
Moravče pri Nuški Jerman Ben Amor na tel.št. 01/72 
31 044.

Merila in kriteriji, po katerih se bo posamezni projekt oce-
njeval, so sestavni del razpisne dokumentacije. V primeru, 
ko je na razpis prijavljenih več izvajalcev programov, kot 
je na razpolago proračunskih sredstev, komisija na osnovi 
meril in kriterijev iz pravilnika določi višino sofinanciranja 
posameznega projekta.
Vloge, ki ne izpolnjujejo pogojev iz razpisa, se izločijo.

O izidu javnega razpisa bodo prijavitelji obveščeni najka-
sneje v roku 15 dni od obravnave predlogov programov 
posameznih društev.
Dodeljena sredstva morajo bit i  porabljena do 
31.12.2009.

Opozorilo: Upoštevajo se samo prijave, ki bodo poslane 
v zahtevanem roku. Po preteku roka za prijavo se nepra-
vočasno posredovane prijave vrnejo pošiljatelju.

Številka: 430-0004/2009
Datum: 27.3.2009

Martin Rebolj l.r., župan

Na podlagi Pravilnika o sofinanciranju ljubiteljskih kulturnih 
skupin v občini Moravče, (Uradni vestnik Občine Moravče, 
št. 04/04, 04/06), župan Občine Moravče objavlja

JAVNI RAZPIS ZA SOFINANCIRANJE 
LJUBITELJSKIH KULTURNIH SKUPIN V OBČINI 

MORAVČE V LETU 2009

1. PREDMET RAZPISA
Delitev sredstev, ki jih zagotavlja Občina Moravče v 
proračunu in so namenjena za kulturno in ljubiteljsko 
dejavnost. 

Iz proračunskih sredstev Občine Moravče za leto 2009 je 
na proračunski postavki 082105 za sofinanciranje kultur-
nih programov predvideno 16.200 EUR. 
V primeru zmanjšanja dotoka sredstev iz državnega prora-
čuna, se bodo sorazmerno zmanjšala sredstva, ki so v ob-
činskem proračunu namenjena sofinanciranju društev.

2. RAZPISNI POGOJI
Na javni razpis se lahko prijavijo društva in skupine, ki 
izpolnjujejo naslednje pogoje:

da so registrirana v skladu z Zakonom v društvu,• 
imajo zagotovljene osnovne materialne, prostorske, • 
kadrovske in organizacijske pogoje za izvajanje pre-
dloženega programa,
da imajo urejeno evidenco o članstvu,• 
da imajo sedež v občini Moravče,• 
da predložijo program, iz katerega je razvidna predvi-• 
dena dejavnost društva v tekočem letu,
da je predloženi program namenjen čim večjem številu • 
uporabnikov.

3. OBDOBJE ZA IZVEDBO IN PORABO DODELJENIH 
SREDSTEV
Prijavljeni programi oz. projekti morajo biti realizirani v 
letu 2009, dodeljena sredstva pa morajo biti porabljena 
v proračunskem letu 2009. 

4. ROK IN NAČIN PRIJAVE
Prijava na javni razpis mora biti izdelana izključno na obraz-
cih, ki so sestavni del projektne dokumentacije. Prijava 
mora vsebovati vse zahtevane priloge oz. dokazila, ki so 
navedena v razpisnih obrazcih.
Razpisni obrazci bodo na voljo v tajništvu Občine Moravče, 
Trg svobode 4, Moravče, vsak delovni dan med 8. in 14. 
uro, od dneva objave javnega razpisa do izteka roka za 
oddajo prijav ter na spletni strani Občine Moravče, www.
moravce.si.
Prijave programov morajo biti oddane najkasneje do so-
bote, 11. aprila 2009, osebno ali s priporočeno pošto na 
naslov: Občine Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče. 
Prijave morajo biti oddane v zaprtih ovojnicah z oznako 
»Kulturni program 2009, ne odpiraj-vloga«, na hrbtni strani 
mora biti naslov pošiljatelja.

5. POSTOPEK OBRAVNAVE PRIJAVE
Pravočasno prispele in popolne prijave bo strokovna komi-
sija ovrednotila v skladu z merili in normativi za vrednotenje 
kulturnih programov v Občini Moravče. 
Prijavljena društva, skupine oz. kandidati bodo o izidu jav-
nega razpisa pisno obveščeni najpozneje 30 dni po izteku 
roka za prijavo na javni razpis.

6. Dodatne informacije dobite pri Milanu Kokalju, 
tel.:01/72-31-044.

Številka: 430-0005/2009
Datum: 27.3.2009

Martin Rebolj l.r., župan
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POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikVarno na kolo! 

Ker počasi, vendar vztrajno prihaja pomlad, ne bo odveč, 
da spregovorimo nekaj besed o kolesarjih kot eni izmed 
skupin udeležencev v cestnem prometu, ki je zelo ranljiva.
Kolo je eno najbolj priljubljenih prevoznih sredstev. Za 
otroke je tudi igralo, odrasli pa ga čedalje pogosteje 
uporabljajo ne le za prevoz, temveč tudi za rekreacijo. 
S kolesarjenjem kot zelo enostavnim in ekološkim načinom 
gibanja in prevoza prispevamo k čistejšemu okolju, 
spomladi in poleti oz. v toplejših mesecih pa je to tudi 
ena najprijetnejših športnih aktivnosti na svežem zraku, s 
katero skrbimo za ohranjanje svojih telesnih sposobnosti. 
Prispeva namreč k večji vzdržljivosti, koristi srcu in ožilju, 
obenem povečuje moč. 
Kolesarjenje je skratka zdravo, aktivno in prijetno - 
naj bo tudi varno! Kolesarji so namreč poleg pešcev 
najbolj ogrožena in izpostavljena skupina prometnih 
udeležencev. 
Kot kažejo statistični podatki, je bilo v letu 2007 v 
prometnih nesrečah udeleženih 1.377 kolesarjev, med 
katerimi jih je 17 umrlo (od tega je bilo 10 povzročiteljev 
nesreče), 164 je bilo hudo telesno poškodovanih (več 
kot polovica med njimi oz. 91 jih je bilo povzročiteljev), 
998 pa je bilo lahko telesno poškodovanih (od tega 451 
povzročiteljev).
V prvih devetih mesecih leta 2008 (od 1. 1. do 26. 9. 
2008) pa je bilo v prometnih nesrečah udeleženih 857 
kolesarjev (od tega je bilo 418 povzročiteljev prometnih 
nesreč) . Med njimi jih je 9 umrlo, 106 jih je bilo hudo 
telesno poškodovanih, 618 pa je bilo lahko telesno 
poškodovanih.
V zadnjih letih se število kolesarjev, ki umre zaradi prometne 
nesreče, bistveno ne spreminja (manj kot 20 na leto). Ta 
številka pa je bila v preteklosti višja (npr. v letu 2000 jih je 
umrlo 26). 
V letu 2007 sta bili najbolj rizični starostni skupini 
kolesarjev skupina nad 64 let (pet umrlih) in skupina od 24 
do 34 let (dva umrla).

Vozniki koles so v najhujših prometnih nesrečah v več 
kot polovici primerov povzročitelji nesreče. Kolesarji 
najpogosteje povzročijo prometne nesreče zaradi: 

nepravilne strani in smeri vožnje (vozijo preblizu roba • 
vozišča ali celo po nasprotni polovici), kar je pogosto 
povezano tudi z vožnjo pod vplivom alkohola, 
vožnje pod vplivom alkohola, • 
neupoštevanja pravil o prednosti (največkrat na • 
križiščih, saj pozabljajo, da tamkajšnji »stop« znak ali 
znak »križišče s prednostno cesto« velja tudi zanje, in 
ne le za voznike motornih vozil,
pogostokrat pa tudi hitrosti ne prilagodijo stanju in • 
lastnostim ceste, še posebej na posameznih odsekih 
cest z večjim naklonom.

 
Kolesarji so tudi žrtve drugih udeležencev v cestnem 
prometu, največkrat prehitrih voznikov in tistih, ki vozijo 
pod vplivom alkohola. Pogosto pa njihovo vožnjo ovirajo 
nepravilno parkirana vozila.
Dejstvo je, da so kolesarji manj varni v cestnem prometu 
kot drugi udeleženci v cestnem prometu. Predvsem so 
slabše vidni, njihova vidnost pa je obratno sorazmerna s 
hitrostjo vožnje: hitrejši so, slabše so opazni. 
 
Zato, kolesarji, vozite previdno in skrbite za lastno 
varnost, pri čemer upoštevajte naslednja pravila in 
nasvete:

Bodite pozorni na • prometno signalizacijo (prometne 
znake) in jih upoštevajte!
Na mestih, kjer promet ureja semafor, morate • 
upoštevati svetlobne znake.
Ne vozite pod vplivom alkohola!• 
Pred spremembo smeri vožnje • večkrat poglejte, kaj 
se dogaja za vami, ter pravočasno in odločno nakažite 
svoj namen.
Upoštevajte • pravila prednosti, ki veljajo za kolesarje v 
križiščih, še posebej tam, kjer so označene kolesarske 
steze.
Vozite po • kolesarski stezi in kolesarskem pasu ali 
poti. Vedno uporabljajte le površino, ki je namenjena 
kolesarjem (označenoa s prometnimi znaki in talnimi 
označbami). Po takšnih površinah morate voziti po 
desni kolesarski stezi glede na dovoljeno smer vožnje, 
na dvosmerni kolesarski stezi pa po desni strani steze. 
Če ni kolesarske steze ali pasu, vozite • ob desnem robu 
vozišča v smeri vožnje, in sicer čim bližje robu (ne več 
kot en meter od roba) vozišča.
Ponoči in ob zmanjšani vidljivosti morate imeti • 
na sprednjem delu kolesa prižgano belo luč za 
osvetljevanje ceste, na zadnji strani kolesa pa 
rdečo pozicijsko luč. Tu mora biti nameščen še rdeč 
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Policija svetuje

odsevnik, na obeh straneh pedalov morate imeti 
rumene ali oranžne odsevnike, na kolesih pa rumene 
ali oranžne bočne odsevnike.
Če vozite • v skupini kolesarjev, vozite drug za drugim. 
Izjemoma, če je pot dovolj široka, lahko dva kolesarja 
vozita vzporedno. 
Novela zakona o varnosti cestnega prometa, ki je • 
začela veljati 30. aprila 2008, na novo ureja treninge 
kolesarjev, ki zaradi specifičnosti kolesarskega športa 
ne morejo trenirati in hkrati upoštevati vseh pravil, ki 
sicer veljajo za kolesarje. Kolesarje, ki imajo licenco 
Kolesarske zveze Slovenije, zakon omogoča vožnjo v 
skupini, ki jo morajo sestavljati najmanj štirje kolesarji: 
Več o tej novosti na spletni strani Ministrstva za 
promet. 
Promet skrbno opazujte, • predvidevajte ravnanje 
drugih udeležencev.
Še posebej pozorni bodite na • vozila, ki vas dohitevajo 
in prehitevajo. 
V križiščih • bodite še posebej previdni, z roko odločno 
nakažite smer in se prepričajte, ali so vas opazili. Če je 
situacija nejasna, raje sestopite s kolesa in pojdite čez 
križišče peš. 
Da vas bodo drugi udeleženci v cestnem prometu, • 
pešci in vozniki, hitreje opazili, uporabljajte zvonec. 
Ponoči poskrbite, da boste še bolj vidni•  (obvezne so 
luči, odsevniki, priporočljiva svetla oblačila). 
Prtljago vozite v za to namenjeni košarici ali pritrjeno • 
na prtljažniku. Roke imejte proste za vodenje krmila 
in nakazovanje smeri.
Nikoli ne smete• : krmila kolesa izpuščati iz rok, dvigniti 
nog s pedal, voditi, vleči ali potiskati drugih vozil, 
pustiti se vleči ali potiskati, prevažati predmetov, ki bi 
vas ovirala pri vožnji, voziti drugih oseb, razen če je z 
zakonom določeno drugače.
Če je treba, za svojo varnost • raje ustavite in pustite 
vozilo/a mimo.
Vaše kolo naj bo redno vzdrževano in • tehnično 
brezhibno.
V • obvezno opremo kolesa sodijo zvonec, luč za 
osvetljevanje ceste, zadnja rdeča luč, zadnji rdeči 
odsevniki, rumeni odsevniki v pedalih, brezhibna 
zadnja in prednja zavora, bočni odsevniki.
Priporočljivo•  je na kolesu imeti: distančnik z odsevom, 
ščitnik verige, blatnike, ustrezne pnevmatike, ustrezen 
sedež, ogledalo.
Čelada• : Kolesar, mlajši od 14 let, mora med vožnjo 
nositi na glavi pripeto atestirano zaščitno čelado, enako 
pa velja tudi za otroka, ki se na kolesu vozi kot potnik. 
Čelado pa priporočamo tudi odraslim kolesarjem, 
čeprav ni predpisana. 

 
Da se bodo s kolesom varno vozili tudi otroci, veljajo 
zanje še posebna pravila:

Kolo sme samostojno v prometu na cesti voziti • otrok, 
star najmanj osem let, ki ima pri sebi veljavno 
kolesarsko izkaznico, in oseba, ki je starejša od 14 let. 
Za vožnjo kolesa se otroci usposobijo ter opravijo • 

kolesarski izpit in dobijo kolesarsko 
izkaznico v osnovni šoli, ki jo 
obiskujejo.
Otrok do 14. leta• , ki nima opravljenega kolesarskega 
izpita, sme voziti kolo v cestnem prometu le v 
spremstvu polnoletne osebe, ki lahko ob upoštevanju 
prometnih razmer spremlja največ dva otroka.
Otrok do 6. leta•  sme voziti kolo le na pešpoti ali v 
območju za pešce, v spremstvu polnoletne osebe pa 
tudi v območju umirjenega prometa. 
Kolesar, mlajši od 14 let, mora med vožnjo nositi na • 
glavi pripeto atestirano zaščitno čelado, enako pa 
velja tudi za otroka, ki se na kolesu vozi kot potnik.

 
Prav tako so bolj kot drugi udeleženci v cestnem 
prometu ranljivi starejši kolesarji. Statistični podatki 
namreč kažejo, da so v prometnih nesrečah najpogosteje 
udeleženi starejši kolesarji, zlasti starejši od 65 let, saj 
so pogosto premalo pozorni na vozila, ki jih prehitevajo, 
slabše slišijo, vidijo in počasneje ustrezno reagirajo. 
Starostne spremembe vključujejo tudi zmanjšano 
sposobnost okrevanja po težjih poškodbah. To seveda 
nikakor ne pomeni, da starejši ljudje ne smejo kolesariti. 
Vendar pa svetujemo: 

Naj bodo • odgovorni in naj upoštevajo svoje 
sposobnosti ter sedejo na kolo le takrat, ko so 
prepričani, da so resnično sposobni varne udeležbe v 
cestnem prometu. 
Svetujemo jim, • naj se izogibajo vožnji ponoči, ker 
se njihov vid počasneje adaptira temi. Posamezne 
vožnje naj bodo krajše. Izogibajo naj se tudi voženj po 
cestah, kjer se razvijajo večje hitrosti. Predvsem pa 
naj se izogibajo cest, kjer ni kolesarskih stez. 
Če bomo torej kot kolesarji ravnali tako, da bomo • 
najprej sami poskrbeli za lastno varnost in da se 
ne bomo sami spravljali v nevarne in/ali kritične 
situacije, potem bomo uživali v koristnem, prijetnem 
in zelo zdravem načinu gibanja, ki ga predstavlja 
kolesarjenje. 

 
Pri tem pa morajo biti na kolesarje pozorni tudi vozniki 
drugih prevoznih sredstev, kot so na primer osebni 
avtomobili:

Če zavijajo na križišču desno, morajo pustiti mimo • 
vozila, ki vozijo v isti smeri po kolesarskem pasu ali 
kolesarski stezi, ki jo prečkajo.
Pri vsakem zavijanju na križišču, pri katerem »sekajo« • 
kolesarsko stezo, morajo pustiti mimo vsa vozila, ki 
vozijo po kolesarski stezi.
Nikoli • ne smejo parkirati na kolesarski stezi ali pasu, 
saj s tem ovirajo ali ogrožajo promet kolesarjev.
Ponoči in ob zmanjšani vidljivosti morajo uporabljati • 
predpisane luči, pri tem pa poskrbeti, da z njimi 
ne zaslepijo nasproti prihajajočih kolesarjev, še 
posebej na mestih, kjer ni pločnikov, prehodov za 
pešce ali pešpoti.
Vedno naj se zavedajo, da bodo kdaj tudi sami • 
kolesarji.
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Pustno rajanje v Moravčah 
V sodelovanju Občine Moravče, Turističnega 
društva Moravče in Pihalne godbe, je letos 
zaradi šolskih počitnic potekalo malo drugače 
kot dosedanja zaporedna leta. Organizatorji so 
se odločili za dopoldanski čas pustne sobote in 
lokacijo: parkirišče ob parku in Trg svobode. 
Otroške in odrasle moravške pustne maske 
očitno rade sprejmejo spremembe, ker je pustni 
živ - žav uspel. Voditelj je zabaval obiskovalce 
pa tudi sončni žarki so pripomogli k dobremu 
vzdušju. Maskiranih godbenikov nismo prepo-
znali, še manj lepih moravških muc. Škoda, da ni 
bilo ocenjevanja, ker so bile maske lepe. Mogoče 
bo to izziv naslednjih let.

RV

V petek, 20. januarja 2009 smo imeli člani PD redni letni 
občni zbor. Po zapeti Planinski himni je sledil pozdrav 
predsednika PD gospoda Janeza Jesenška. 
Z eno minutnim molkom smo počastili spomin na našo 
mentorico pokojno Nuško Kokalj. Delegati so na njen grob 
položili cvetje. 
Za kulturni program so poskrbeli učenci folklorne skupine 
pod vodstvom Marije Gotar.
Učeni – planinci planinskega krožka nižje stopnje so prejeli 
planinska priznanja. .
Gospod predsednik PD Janez Jesenšek je seznanil člane 
z delom pri gradnji planinskega doma. Kljub finančnim 
težavam smo v lanskem letu priklopili elektriko, kar je 
velik napredek. Zahvalil se je vsem donatorjem za pomoč 
pri gradnji doma. Članom je bila predstavljeno poslovno 
finančno delovanje Sledilo je poročilo o opravljenih in na-
črtovanih pohodih, o planinskih taborih za otroke. Naš član 
g. Maks Kokalj se je udeležil odprave na Elbrus. Vsi pohodi 

Občni zbor Planinskega društva Moravče

so bili dobro organizirani. Vseskozi je dobro delovala mar-
kacijska skupina. Sledili sta še poročili nadzornega odbora 
in častnega razsodišča. Vsa poročila so bila soglasno 
sprejeta. Po določitvi volilne komisije smo izvolili vodstvo 
društva. Društvo bo še v naprej vodil Janez Jesenšek ki je 
predstavil plan dela za naslednje leto. Sledila so podelitve 
priznanj za delo pri planinskem domu, za opravljenih od 
1000 do 1500 delovnih ur. 
 Zlato plaketo so prejeli Jesenšek Janez, Novak Jurček, 
Cerar Alojz, Lavrič Leon, Poznič Lovrenc, Janežič Peter. 
Srebrno plaketo so prejeli Grilj Marijan, Jamšek Drago, 
Capuder Franc: bronasto pa Gregorič Andrej, Kocjančič 
Marjan, Zajc Gabrijel, Klopčič Valerija, Pergar Barbara, 
Razpotnik Jože, Lavrač Urška, ter nekaj sponzorjev.
Občni zbor so pozdravili delegati sosednjih PD in izrazili 
pohvale, zaželeli veliko uspeha pri delu. 

Ante Pajk 

www.moravce. si

Društva
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Društva

V soboto, 7. 3. 2009 smo se člani KŠD Peče zbrali v dvorani 
Gasilskega doma v Pečah na rednem letnem občnem zboru. 
Po izvolitvi organov občnega zbora, se je le ta nadaljeval po 
dogovorjenem dnevnem redu. Po poročilih upravnega od-
bora je sledila razprava nanje, v kateri je zbrane nagovoril 

Nočni pohod po Učno 
sprehajalni poti Rača ob 
kulturnem prazniku
Letos se je zgodilo prvič, da smo  morali 
»kulturniški« pohod z lučkami ob Rači 
zaradi slabega vremena prestaviti za 
teden dni. Sklepamo, da je bil to tudi 
razlog za malo manjši obisk. A vzdušje 
zato ni bilo nič slabše. Ob Mohorje-
vem mlinu nas je pričakal Alen Cerar 
s  harmoniko. Ob prijetnih zvokih smo 
nadoknadili izgubljene kalorije. 
Hvala, ker ste se podali na pot in pri-
tegnili tudi svoje prijatelje.  Se vidimo 
znova prihodnje leto! Medtem ste 
lepo vabljeni, da se sprehodite po tem 
kotičku Moravške doline, ki bo v času 
prebujajoče narave vsak dan lepši, v 
času poletne vročine pa bo nudil prije-
tno osvežitev.
Rekreativna hoja je v zimskem času 
vsako soboto ob 14. uri.  Po prehodu 
na poletni čas  bo vsak torek ob 17. 
uri,  v vročih julijskih in avgustovskih 
dneh pa ob 18. uri.

Skrb za čisto okolje

V navadi je, da spomladi v hiši in okrog nje pospravimo in 
počistimo, kar se je nepotrebnega nabralo. V hudi vnemi in 
zaradi »navdiha« kdaj zavržemo tudi kako stvar, ki bi jo še 
potrebovali. Torej previdno pri »metanju stran«, morda tudi 
z mislijo na tiste, ki bi jim naše, še lepe in uporabne, stvari 
zelo koristile. Rdeči križ in Karitas sta prava naslova.

Naj snaga ne seže le do praga! 
Sledimo  priporočilom občinske uprave, društev in KS o 
krajevnih očiščevalnih akcijah in poskrbimo tudi za malo 
širšo okolico. 
Opažamo namreč, da se je kot epidemija znova razširila 
ena zelo grda razvada -  odmetavanje plastenk, pločevink, 
vrečk, papirja… ob cestah (iz avtomobilov). Odrasli dajmo 
lep zgled in dopovejmo  mladim, ki nekako neradi pobirajo 
smeti, da če jih ne vržeš na tla, potem jih tudi pobrati ne 
bo treba.

Dani Jančar, TD Moravče

Iz dela Turističnega društva Moravče

tudi predsednik PGD Peče, Ivan Avbelj. Izpostavil je dobro 
sodelovanje med društvoma in izrazil željo, da bi bilo tako 
še vnaprej. Naslednja točka na dnevnem redu so bile voli-
tve v upravni odbor. Čeprav smo bili s prejšnjim upravnim 
odborom pod vodstvom predsednika društva Boštjana Mala 

izredno zadovoljni in bi morda želeli, da vseeno svoj 
mandat še malo podaljša, smo se strinjali z njim, 
da nebi bilo slabo v društvo vnesti svež veter. Vse 
kandidate je občni zbor soglasno izvolil in tako je 
prišlo v upravnem 0dboru KŠD Peče do kar nekaj 
sprememb. Najpomembnejša sprememba je zagotovo 
novi predsednik društva, Robi Jesenšek, kateremu 
želimo, da bi društvo vodil čim bolj uspešno in s čim 
večjim veseljem. Po volitvah je sledil še plan dela 
za leto 2009, ki znova napoveduje obilico kulturnih 
in športnih prireditev. Po končanem uradnem delu 
smo se zadržali na družabnem srečanju, ki je trajalo 
še pozno v noč. 

Ajda Lalič

Redni letni občni zbor KŠD Peče
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Društva

Vsako letni občni zbor PGD Moravče je dobro obiskan, tudi 
letošnji ni bil izjema. Poleg moravških gasilcev pa so bili 
na občnem zboru prisotni tudi predsednik Gasilske zveze 
Moravče  Ivan Lebar, poveljnik Gasilske zveze Moravče 
Herman Šlibar, poveljnik civilne zaščite Drago Pavlič, in 
župan Martin Rebolj.  Na občnem zboru so se gasilci dota-
knili tako aktualnih tem, kakor tudi načrtov za prihodnost, 
v katerem je najbolj poudarjena obnovitev stare ročne 

Občni zbor PGD Moravče

brizgalne črpalke in ureditev prostora zanjo. Kljub recesiji 
v prihodnosti načrtujejo  menjavo dotrajanega avtomobila 
za prevoz moštva. Gasilcem so bile podeljene značke za 
dolgoletno delo, veteranske plakete in pa priznanje Gasilske 
zveze Moravče, ki je bilo letos podeljeno mladinski ekipi, ki 
je lani zmagala na  kvizu v Črnomlju. Po izčrpnem dnevnem 
redu pa je sledil družabni večer v Gostilni Peterka.

Maja Hren

Dandanes se večina ljudi srečuje  s stresnimi situacijami 
in če se te ponavljajo, so posledice lahko zelo hude. Zato 
je zelo pomembno, da se znamo s tem spopasti in kaj 
ukrenemo proti temu.
Fundacija umetnosti življenja( Art of living) je brezplačna 
izobraževalna in humanitarna organizacija, ki si prizadeva 
za boljšo kvaliteto življenja. Organizirajo brezplačne tečaje 
predvsem za skupine ljudi, ki se znajdejo v raznih kriznih situa-
cijah in poklicne skupine, ki so izpostavljene večjim psihičnim 
pritiskom, pa tudi vsem ostalim, ki želijo kaj storiti zase.
Tudi v Moravčah se je pred kratkim oblikovala  skupina 
žensk različnih starosti, ki je sklenila spopasti se s tegobami 

Poskrbi zase, da boš lahko pomagal drugim

in stresom. V treh večerih jih je g. Viko Višnikar, eden od 
učiteljev, ki delujejo v Sloveniji, naučil tehnike dihanja, raz-
tezanja vseh delov telesa, sproščanja,... Pomembno je, da 
prisluhneš svojemu telesu in ugotoviš, kje te opozarja, da 
se s  pravilnim in zavestnim dihanjem napolniš z energijo, 
se sprostiš, se pomiriš,... Tudi smeh dela čudeže, zato bi 
se morali čim več smejati.
Na koncu so udeleženke ugotovile, da so sicer kdaj pa kdaj 
pripravljene kaj storiti zase, ne vzamejo pa si tega časa vsak 
dan, kar bi bilo sicer potrebno in jim tudi pripada.
Zadovoljne s pridobljenim znanjem in ugotovitvijo, da se 
pri tem ne sme končati, so se pričele dobivati vsak drugi 
ponedeljek in si deliti izkušnje o zdravem načinu življenja. 
Pod vodstvom Brede in Jane se seznanjajo z zdravo prehra-
no, pozitivnim pristopom do življenja, prednostmi masaže 
in raztezalnih vaj,... in na vse udeleženke to druženje dobro 
in koristno deluje.  
Če se sam dobro počutiš, si poln energije in dobre volje, to 
pozitivno deluje na druge in če so drugi dobro razpoloženi, 
to dobro vpliva nate. Ja, začaran krog je lahko začaran 
tudi v pozitivnem smislu, oziroma kot pravi pregovor, kar 
seješ, boš tudi žel.
Ker predvsem ženske rade pozabljamo nase, velja za vse 
nas en dober nasvet: najprej storimo kaj dobrega in zdra-
vega zase, za svoje počutje, pa bomo bolj učinkovite na 
vseh področjih, s tem  pa bodo pridobili vsi okoli nas, še 
posebno naši najbližji.  
Če se katera želi pridružiti, naj pokliče Jano na 031/777 
685.

FRANCKA TOMAN, foto: Viko Višnikar
Pri Najdičevih v Zalogu je prostora dovolj, da se pridruži 
še kdo.

19marec 2009



Iz naših krajev

Občni zbor Občinske 
organizacije zveze borcev 
za vrednote NOB Moravče
Redni letni občni zbor so imeli člani Občinske 
organizacije zveze borcev za vrednote NOB 
Moravče v Kulturnem domu. Udeležilo se ga je 
veliko število članov, še več kot pretekla leta. Za 
uvod je Mešani pevski zbor DU pripravil krajši 
kulturni program. Navzočih je bilo večje število 
gostov iz sosednjih občinskih organizacij. 
Poleg podanih in sprejetih poročil za preteklo 
leto, je bilo napovedano podobno delovanje 
v tekočem letu, vključno z obnavljanjem spo-
menikov.
Po končanem uradnem delu, so se člani zbora 
z gosti preselili v preddverje. Še pozno v večer 
so ostali skupaj na veselem druženju. 

RV

Spremembe pri 
organizaciji dežurne 
službe v ZD Domžale
Spoštovani občani in občanke

V mesecu februarju 2009 je prišlo do spremembe pri organi-
zaciji dežurne službe v ZD Domžale.
Glede na nov pravilnik o organizaciji Nujne medicinske pomoči, 
ki je bil objavljen v Uradnem listu novembra 2008, je postala 
tudi sobotna dnevna služba dežurni čas.
V dežurno službo se vključujejo vsi zdravniki (pediatri, šolski in 
splošni zdravniki), ki so dolžni dežurati po Zakonu o zdravniški 
službi. Glede na starostno sestavo in število zdravnikov, je v 
dežurno službo razpisanih bistveno več zdravnikov splošne 
prakse kot ostalih.
V času sobotne dnevne službe (od 7. – 20. ure) bosta v ZD 
Domžale prisotna 2 dežurna zdravnika, ki bosta obravnavala 
vse akutno obolele paciente (odrasle in otroke). Glede na ena-
komerno razporeditev zdravnikov, sedaj ob sobotah ne bo več 
vedno prisoten pediater, ampak večinoma 2 zdravnika splošne 
prakse. Podobno organizirana je bila do sedaj  nedeljska dežurna 
služba, ki  ostaja nespremenjena, prav tako je nespremenjeno 
nočno dežurstvo.
Vsi zdravniki, ki dežurajo so usposobljeni za oskrbo akutno 
obolelih pacientov, ne glede na starost pacienta. 
Prosimo  vse občane, da naj ne obremenjujejo dežurnih am-
bulant s kroničnimi obolenji, ki spadajo v ambulante izbranih 
splošnih in otroških zdravnikov. V dežurni ambulanti se rešujejo 
akutno nastala stanja, ki ne morejo počakati na obravnavo 
izbranega zdravnika. Pomanjkanje časa, odhod na dopust ali 
slučajno nahajanje blizu ZD niso razlogi, ki naj privedejo paci-
enta v dežurno ambulanto.
Ponovno  prosimo vse občane, ki kličete preko številke 112 v 
nujnih primerih, da nam telefonsko posredujete čim bolj natanč-
no informacijo o lokaciji dogodka in vsaj osnovne podatke o 
stanju pacienta (zavest, dihanje,  vidna krvavitev….). Zavedamo 
se, da so klicatelji v hudi stiski, vendar je pravilna in natančna 
informacija o dogodku eden bistvenih elementov za uspešno 
posredovanje.
Naloga dežurnega zdravnika je tudi pravilno in strokovno oceniti 
ali glede na dane podatke res gre za nujno intervencijo ali ne. 
Šele po vseh potrebnih podatkih, bo zdravnik odločil, ali se inter-
vencija na terenu sprejme ali pa  pacienta lahko brez nevarnosti 
za njegovo zdravje pripeljejo svojci do zdravnika. 
V primeru nezadovoljstva  z obravnavo pacienta v ZD Domžale  
prosimo vse občane, da pritožbe pisno posredujejo vodstvu ZD 
Domžale. Vsako pritožbo bomo skrbno obravnavali, pridobili 
mnenja vseh udeleženih in v primeru ugotovljenih nepravilnosti 
tudi ukrepali. 
Na pritožbe, ki jih občani posredujete preko javnih občil, ne 
moremo odgovarjati, ker nas veže poklicna molčečnost. 
Domžale, februar 2009

Polona Burja, dr.med.spec.
Vodja službe splošne in urgentne medicine

Izbira svojega 
zobozdravnika

Spoštovani občani! 

Zdravstvena zakonodaja predpisuje, da si 
mora vsak pacient poleg zdravnika izbrati tudi 
svojega zobozdravnika. 

Obveščamo vas, da vam nudimo to možnost, 
lahko izberete Andreja Ralco, dr.dent.med., 
ki ordinira v Zdravstveni postaji Moravče, 
Vegova 22. Če želite si seveda lahko izberete 
tudi drugega zobozdravnika. 

Nove paciente registriramo ob ponedeljkih 
popoldne od 14. – 18. ure, s seboj prinesi-
te kartico zdravstvenega zavarovanja.  Po 
podpisu izjave vas bomo povabili na triažni 
pregled.  Na obravnavo pri zobozdravniku 
boste prišli za protetične storitve odvisno 
od čakalne vrste, za pričetek konzervativne-
ga zdravljenja pa se bo upoštevala nujnost 
stanja pri vas.  

Janez Svoljšak, dr.med.spec.
Direktor ZD Domžale

ZDRAVSTVENI DOM MORAVČE
ZOBOZDRAVSTVENA SLUŽBA

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30
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Razmišljanja

V mesecu marcu pričenja pomlad ...in...v mesecu marcu 
se posebej posvetimo »ženskemu spolu«.To : »ženskemu 
spolu« se sliši nekako slovnično, v resnici pa bi moralo 
pomeniti: ljubezen, zahvalo, spoštovanje.
Ob Dnevu žena je Občina Moravče organizirala pro-
slavo in kot posebno gostjo, ki naj bi povedala nekaj o 
tem dnevu, povabila go. Vlasto NUsdorfer – ustanovi-
teljico civilne organizacije Beli obroč. Predvidevam, da 
go.Vlasto, prav zaradi njenega dela za zaščito otrok in 
žena pozna vsak Slovenec. Beli obroč je organizacija, 
ki jo že dalj časa poznajo države zahodno in severno 
od  Slovenije in ima temeljni namen: zaščito žensk in 
otrok pred nasiljem. In kdo izvaja nasilje nad ženskami 
in otroki?
Menda je bila dvorana v Moravčah prvič nabito polna 
ob tem prazniku. Morda prav zaradi ge.Nusdorfer? 
Njen nastop je bil sorazmerno kratek, a vse, kar je 
povedala, je prisotnim sedlo v srce.
Pozornemu poslušalcu pa ni moglo uiti: njen govor ni 
bil borben, o borbenih tradicijah, o boju žensk, o ena-
kosti..., kot smo bili navajeni v polpreteklosti in smo 
mislili, da za ta dan velja še danes. Milo je povedala, 
da so ženske tudi ljudje, da ne gre za enakost med 
spoloma, ker je to nesmisel, ampak za enakopravnost. 
Vso zgodovino, v premnogih državah in kulturah na 
tem našem planetu pa še tudi dandanes veljajo ženske 
za manjvredne, so celo tržno blago. Še vedno pa so 
v tem »naprednem« svetu TV, mobitela in interneta 
v vsakem kotičku Zemlje, kulture, kjer novorojenčku 
ženskega spola pogosto ne dovolijo preživeti, ali pa se 
ga vsaj ne veselijo tako kot dečkov. 
To je potrebno spremeniti, ljudje smo tako ženske kot 

                 DAN ŽENA  IN  MATERINSKI DAN

moški in oboji imamo prav enake pravice – smo ena-
kopravni-vsi imamo volilno pravico in državljanske, 
človekove pravice.  V naštetem pa smo enaki. 
Prizadevanje za dosego vsega naštetega pa pomeni 
8.marec – DAN ŽENA – za matere, žene in 
dekleta. 

Enakost – seveda ne. Moški in ženske si nismo enaki. 
Ženske so tudi matere. Mati. Spomenik so jim posta-
vili vsi največji umi človeštva, slovenski materi pa še 
predvsem Ivan Cankar – in France Prešeren nezakonski 
materi! Kljub očetovskim porodniškim dopustom in 
vsem novotarijam in čudežem medicine, rojevajo le 
ženske. In ženske imajo prav posebno nalogo, tako 
pri vzgoji kot v družini. Tega se vse premalo zaveda-
mo, to vse premalo cenimo, zdi se nam samoumevno. 
Gotovo ste že slišali: mati je ostala sama z 10 otroki. 
Vse je spravila do kruha. Leta so minevala in ko se je 
postarala, je bila sama. Hotela je v Dom za ostarele, 
a ni imela denarja. Poklicali so otroke, a vsak je našel 
svoj izgovor. Da, mati je vzredila 10 otrok, 10 otrok ni 
moglo poskrbeti za staro mater.
In tudi zato potrebujemo Materinski dan – 25. 
marec !
Vsi potrebujemo oba praznika – tu ne sme biti 
nobenih ideoloških razlik.
In zakaj pišem o tem: zato, ker velika večina Slovencev, 
ne le Moravčanov, misli, da je Materinski dan praznik 
»cerkvenih« in 8.marec praznik »rdečih«.

Janez VIRK

MAŠKARE
Tako, kot je že pisano v našem običaju, smo 
se na pustni dan našemili tudi mi. Zjutraj so 
namesto vrtčevskih otrok v igralnice prihajale 
princese, klovni, levi, pikapolonice, Pike in še 
marsikdo…
Sprva malo preplašeno, potem pa pogumno so 
se šeme poslovili in zakorakali v vrtec. Ta dan je 
bil prav poseben, še eden izmed najboljših!
Pozajtrkovali smo krofe, kot prave pustne šeme, 
si popravili obleko in masko ter se odpravili 
pustolovščini naproti.
Skupaj s starejšimi skupinami vrtca smo najprej 
zapeli gospe ravnateljici, ki nas je obiskala z na-
smehom na ustih. Nato smo se odpravili po Mo-
ravčah, se na vsake toliko časa ustavili, kakšno 
zaigrali in zapeli, zraven pa nas je spremljalo 
»gorenjsko« vriskanje. Če še ne veste, kako se 
sliši, pa nas obiščite drugo leto tudi vi.

Ana Gerčar, vzgojiteljica
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S šolo za šolo

PROJEKT PASAVČEK
V okviru projekta Pasavček smo na prijetno druženje otroci 
s celega vrtca povabili policista g. Kladnika, ki že vrsto let 
sodeluje z nami.

Projekt Pasavček je mednarodno poznan in se imenuje 
po istoimenski živali. Ime živali vsebuje v svoji besedi, v 
vseh jezikih »PAS«, ki nam že sam po sebi pove, da projekt 
temelji na pasu; spodbuja pogostejšo uporabo varnostnih 
pasov posebej pri otrocih. Ker so živali otrokom že tako 

blizu, se jim je tudi naš pasavček zdel zanimiv 
in so ga hitro sprejeli in spoznali. Preko živali 
smo otrokom že same skušale približati varno 
uporabo varnostnega pasu v avtu, seveda pa 
nismo pozabile na prav tako obvezen sedež 
in primerno vedenje, ko smo v avtomobilu in 
pa tudi kot pešci. 
Otroke smo na sprehodih ob prehodih za pe-
šce, različnih prometnih znakih in v situacijah 
samih skušale ozavestiti o pomembnosti biti 
pazljiv v prometu, poudarek pa smo dajale 
tudi uporabi varnostnega pasu.
G. Kladnik nam je tudi sam podrobneje razlo-
žil našo vlogo pri projektu samem. 
V nadaljevanju delavnic so otroci ob pomo-
či staršev sami izstrigli in izdelali svojega 
pasavčka, kot možička kopitljačka. Poslovili 
smo se z obljubo, da se bomo vedno pripeli 
z varnostnim pasom.

Ana Gerčar, vzgojiteljica

Razstava 
akvarelov

V petek, 6.3.2009 smo imeli z otroci li-
kovnih krožkov na razredni in predme-
tni stopnji otvoritev likovne razstave. 
Vsa dela na razstavi so bila akvareli, 
motivi pa so bili cvetje. Razstava je bila 
v okviru projekta Comenious, dneva 
žena in pomladi, ki počasi prihaja v 
naš kraj. Na sami otvoritvi smo imeli 
kratek kulturni program za katerega 
so poskrbeli otroci in na koncu kratko 
pogostitev. Razstava bo na ogled še 
do občinskega praznika.

Inge Ivartnik
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Kot vsako leto smo se tudi letos na osnovni šoli Jurija 
Vege, Moravče, dejavno vključili k različnim prireditvam 
ob slovenskem kulturnem prazniku.
S pripravami smo začeli pred kar nekaj tedni. Pod budnim 
očesom mentorice, knjižničarke, Mojiceje Podgoršek in s 
pomočjo učiteljice Alenke Tominšek smo se udeležili lite-
rarnega natečaja ob osemnajsti obletnici samostojne Slo-
venije. Na natečaj se je odzvalo kar nekaj učencev. Njihovi 
prispevki so s prispevkom Mojiceje Podgoršek objavljeni 
v knjigi z naslovom Mati Slovenija – Raj okoli Geossa, s 
podnaslovom Legende o lepotah Slovenije, avtorja Petra 
Zalokar, to je druga knjiga iz knjižne zbirke »Slovenija te 
poznam?«. Knjiga je bila izdana ob slovenskem kultur-
nem prazniku, bila nam je tudi podeljena na proslavi ob 
kulturnem dnevu pri spomeniku GEOSS. Kljub slabemu 
vremenu je bilo tamkajšnje vzdušje zares svečano. Prire-
ditev je pričel »oče GEOSSA«, Peter Svetik, z znamenitimi 
verzi, ki jih je zapisal ob deseti obletnici slovenske države 
in dvajsetletnici GEOSSA:

Pomisli v Geossu, postoj:
Je naš, je moj in tvoj
Simbol za naš obstoj – razvoj,
za našo srečo, mir, spokoj! 

Slavnostni govornik je bil profesor z dunajske univerze dr. 
Uroš Lajovic, ki je v zares zgovornem in deloma kritičnem 

OB SLOVENSKEM KULTURNEM PRAZNIKU

Udeleženci prireditve ob kulturnem prazniku.

govoru povzel slovensko politično in kulturno dogajanje.
Ker pa je bila na proslavi prisotna le peščica učencev, 
smo na šoli pripravili svojo prireditev pod vodstvom 
mentoric:Martine Virant, Mojce Malovrh, Alenke Tominšek 
ter Mojiceje Podgoršek, ki je napisala scenarij za igrico 
o Francetu Prešernu, po predlogi knjige iste avtorice, z 
naslovom O dečku, ki je pisal pesmi. Le- ta je bila ena od 
točk kulturne prireditve.
Predstavili smo jo tudi otrokom v vrtcu, prav kmalu bomo 
z njo nastopili tudi v Knjižnici Domžale.

 Alenka Tominšek

V torek 3.3.2009 so nogometaši NK Termit Moravče 
izvedli svoj letošnji 1.občni zbor. Predsednik R. Vavpetič 
je v svojem poročilu ugotovil, da so dosežki vseh ekip v 
minuli tekmovalni sezoni bistveno boljši. Upravni odbor je 
zadovoljen, da je uspelo v klub privabiti veliko novih mladih 
igralcev, kar je, ob dobrem delu, dober obet za prihodnost 
nogometa v Moravčah. Gospodarjenje kluba je bilo, kljub 
precejšnjim stroškom, še predvsem investicijam v uredi-
tev igrišča, zadovoljivo. To je zasluga zvestih sponzorjev 
društva. Res so bili izdatki malce višji od prihodkov, ven-

OBČNI ZBOR NOGOMETNEGA KLUBA TERMIT MORAVČE 
dar je nadzorni odbor društva izdal o poslovanju društva 
pozitivno poročilo.
Posebej so se na občnem zboru zahvalili trenerjema 
F.Ravnikarju in H.Džafiču, pa tudi vsem sponzorjem, 
še predvsem podjetju Termit d.d. Direktor slednjega, 
g.Janežič je prisotne sicer tudi opozoril na težave, ki jih 
bodo imeli v bodoče sponzorji zaradi finančne krize.
Upravni odbor bo tudi v nadalje delal v isti sestavi s tem, 
da so kot novega člana UO kooptirali Bojana Bibiča, ki bo 
zadolžen še za obveščanje javnosti.

B.B.

S šolo za šolo
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Šport

Letos bo minilo 10 let od odprtja turistične kmetije »Pri 
Mežnarjevih« , ki je znana in priznana izletniška točka.
V sklopu tega jubileja so organizirali prvi šahovski turnir 
, namenjen predvsem ljubiteljem Miklavža. Z udeležbo na 
turnirju smo tako samo še nadgradili naše pohodniške 
aktivnosti. Zbralo se je 8 šahistov, ki so pokazali obilico 
znanja in bolj ali manj spretno krmarili po šahovskih poljih. 
Po usklajevanju pravil in sistema iger ter po pozdravnem 
nagovoru je prvo potezo simbolično potegnila gostiteljica 
turnirja gospa Ivanka .
Ker rezultat ni bil najbolj pomemben, smo bili zmagovalci 
vsi! Kljub temu pa je organizator podelil medalje in prizna-
nja Cerar Franciju, Bergant Francu in Lenček Stojanu.
Turnir je minil v prijetnem vzdušju , organizator pa se je 
potrudil da nismo bili žejni in ne lačni. Želimo si , da bi 
turnir postal tradicionalen in da se prihodnje leto dobimo 
v še večjem številu.

Franc Kos

Nogometaši se vneto pripravljajo na 
prihajajočo sezono 
Priprave na spomladansko nogometno sezono 2008/2009 so 
v polnem teku..
Članska ekipa pod vodstvom trenerja Gašperšiča je pričela s 
treningi v začetku februarja in do konca meseca v Moravčah 
odigrala tudi tri prijateljska srečanja z ekipami iz Jevnice, Litije 
in Ljubljane. Dve tekmi smo dobili, eno pa odigrali neodločeno. 
Ekipa se je ojačala s tremi novimi igralci.Kot je znano, je naša 
članska ekipa v jesenskem delu 5. lige Medobčinske nogome-
tne zveze Ljubljana z 19 točkami na1. mestu z ambicijo, da se 
bo spomladi borila za uvrstitev v 4. ligo. 
Spomladanski del sezone se za nas prične 
z 11. krogom tekmovanja 4. aprila proti 
ekipi Dolomiti iz Dobrove, še pred tem pa 
bo članska ekipa odšla na nekajdnevne 
priprave.
Tudi ostale ekipe se pridno pripravljajo na 
sezono. Ekipe U-8 , U-9, U-10 in U-12 še 
vedno dvakrat tedensko trenirajo v telova-
dnici, a se bodo ob ugodnih vremenskih 
razmerah že kmalu preselili na zelenice, 
dečki U-14 pa trenirajo zunaj že nekaj časa. 

Na Miklavžu »Pri Mežnarjevih« se vedno dogaja

Ekipi mladincev in kadetov – ti igrajo 
v združenih ekipah NK Roltek Termit 
sta priprave že zaključili in pričeli s 
spomladanskim delom 6 tekmovanj že 
14. marca proti ekipam iz Kranja. V pri-
pravah pa je mladinska ekipa odigrala 
tudi eno mednarodno prijateljsko tekmo 
in sicer z člansko ekipo iz St.Florijana 
v Avstriji in dosegla zelo ugoden neod-
ločen rezultat 4:4.
Navijači, pridite in nas podprite v še 
večjem številu. 

Bojan BIBIČČlani NK Termit sezona 2008-2009

Mladinci in kadeti NK Roltek Termit, Medulin, februar 2009

U-10 sezona 2008-2009
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Pisma bralcev

Opozorilo - pisma bralcev
Ker pa sta  prostor in denar omejena, smo se v uredništvu odločili, da obseg prispevkov 
omejimo na 2.000 znakov brez presledkov. Prepričani smo, da takšen obseg omogoča izraziti 
vsako mnenje. Članke, ki bodo presegali določen obseg, bomo primorani skrajšati. Odločitev 
velja od druge številke glasila tega letnika. Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Pisma bralcev

Ali si občani v Moravčah res ne 
zaslužimo večje veljave ?
Običajno je tako, da se ljudje v podežel-
skem okolju, v katerem občina Moravče 
nedvomno tudi je, medsebojno bolj 
družijo, so med seboj bolj povezani, si 
med seboj pomagajo, stopijo skupaj, 
ko je to potrebno. Pri tem svoje odigra 
tudi občina, predvsem z motiviranjem 
občanov, da s skupnimi močmi in napo-
ri zagotovijo  boljše pogoje življenja in 
bivanja občanov. Seveda bi si vsi želeli, 
da bi tako dejansko, v vsakdanjem ži-
vljenju tudi bilo. Žal, ugotavljamo, da 
se zadeve v Moravčah, vse bolj oddalju-
jejo od tega, gredo čisto v drugo smer, 
kjer se je medsebojno sporazumevanje, 
dogovarjanje, spoštovanje, kompromis 
in nenazadnje argumente, zamenjalo z 
tožbami na sodiščih, najemanjem odve-
tnikov, pravnih mnenj itd. Kar naprej 
se odpirajo nove zadeve. Najprej spor 
glede lastništva, ter nakupa  trgovine 
Tuš, sedaj spor z Kmetijsko zadrugo 
Cerklje, kaj bo jutri, še ne vemo. Na 
sejo Občinskega sveta, župan povabi 
odvetnika, da svetnikom pojasni, kako 
ima občina prav, da se je odločila za 
tožbo v sporu z kmetijsko zadrugo in 
seveda ne pozabi dodati, da bo občina 
spor vsekakor tudi dobila. Vsekakor 
je župan dolžan, da zaščiti občinsko 
premoženje, to mu ne oporekamo in ga 
k temu zavezuje tudi zakon. Vprašljiv in 
sporen je način, kako to počne. Name-
sto sporazumnih rešitev, v korist obeh 
strani, se uporabi aroganten odnos, ki 
ima končno konsekvenco nesporazum, 
ter nato spor na sodišču. Seveda, za 
davkoplačevalski denar, katerega bi 
bilo nedvomno koristneje porabiti 
za ceste, vodovod in še kar nekaj, še 
nerealiziranih projektov. Kmetijska 
zadruga Cerklje naj ne bi dala soglas-
ja k gradbenemu dovoljenju, katerega 
občina potrebuje za preureditev pro-
storov sedanje trgovine Tuš za potrebe 
knjižnice. Na žalost, večini svetnikov 

ni poznan projekt te nove knjižnice. Ne 
vedo, ali bodo le prostori namenjeni za 
potrebe knjižnice, ali ima občina namen 
preseliti tudi kulturna društva, katera 
imajo svoje prostore v kulturnem domu. 
Znano namreč je, da naj bi bil sedež 
občine v doglednem času preseljen v 
kulturni dom. Torej je več kot očitno, 
da župan ne čuti potrebe po dialogu, 
potrebe po tem, da bi občani lahko 
izrazili svoja mnenja, poglede in svoja 
stališča v zvezi s tem. Še najbolj pa so 
prizadeta društva, ker je njihova usoda 
negotova, ker jih nihče nič ne vpraša, 
morda, pa jih občina celo ne potrebuje 
več. Najslabše, kar se lahko zgodi pa 
je, da njihovo ustvarjanje usahne, ali 
morda še huje, nastane kulturni molk 
v Moravčah. In spet smo na začetku 
zgodbe: namesto druženja, medseboj-
nega spoštovanja, upoštevanja mnenj in 
stališč, nastane molk, ki pa je značilen 
za avtotalitaren 
način vodenja. To pa vsekakor ni dobro, 
oziroma si občani zaslužimo boljše 
vodenje občine.
Miran Cerar, predsednik OO ZARES 

Moravče

Kritika
Časopis naj bi bil neko formalno sred-
stvo informiranja, namenjeno sicer 
širšemu občinstvu, ki pa ima neko spe-
cifično lastnost in to je zagotovo jezik 
izražanja. Naj poudarim, da se v javnih 
občilih uporablja pravilna uporaba 
slovenščine oziroma naj bi se, zaradi 
enega preprostega razloga, razumeva-
nja. Slovnice, slovarji, razni priročniki 
naj bi novinarjem pripomogli k bolj 
razvidnemu in jasnemu podajanju in-
formacij. Ne bom se spuščala v podrob-
nosti pisanja raznih kvazi reporterjev 
in dopisovalcev, a dejstvo je da ti ne 
znajo uporabljati niti osnovnih pravil, 
kot so citiranje in uporaba ločil. V samo 
vsebino teh dobro namernih člankov 
se ni potrebno ravno poglabljati, da 

ugotovimo, da so pisanja na stopnji tre-
tješolskega domišljijskega spisa - lepo 
Vas prosim, saj vendar delate časopis! 
Pisanje POMEMBNIH stvari, ne bom 
nič bolj pomembno z večjimi črkami! 
Časopis, ki je pod taktirko prejšnjih 
urednikov, bil berljiv in celo na stopnji 
nekega skoraj spoštovanega medija, je 
propadel v zgolj propagando občilo 
strank in žaljenja sokrajanov, na ravni 
»tvoja krava je mojo travo«. Naslovni-
ca, vsebina, »spoštovani novinarji«, vse 
je namreč pod kritiko, vse deluje kaotič-
no in amatersko. Čas je, da spremenite 
celotno podobo in vsebino časopisa ali 
pa za dobro bit vseh, nehajte s t.i. časo-
pisom oziroma pošiljanjem političnega 
promocijskega materiala!

Martina Gorjup

Pohvala
Nekaj tednov nazaj v Moravčah ni 
bilo občana, ki si ne bi potiho žvižgal 
in mrmal tematske pesmi »Na dnu 
morja«. Predstava, v izvedbi tako 
mladega igralskega orkestra, spočeta 
iz ljubezni do glasbe in igre, je bil 
naravnost fantastična! Kostumi, scena 
in vsebina predstave je bila na nivoju 
velikih gledališč! Dejstvo je, da se igre, 
tiste prave, ni moč naučiti - ti mladi 
igralci pa so obvladali tako ples, kot 
petje in obenem odlično odigrali svoje 
vloge. Mimika, kretnje, glas vse je bilo 
na svojem mestu teh mladih talentov, 
sploh tistih z glavnimi vlogami. Oder 
je žarel in zasluga gre tudi zagrizenim 
v zaoderju. Iz srca vse čestitke in pre-
pričana sem, da se vas bomo kmalu spet 
razveselili! Čestitke!

Martina Gorjup

Obvestilo! 
Par. številka 261 k.o. Negastrn, vas 
Soteska, je privatna lastnina. Dru-
ge poti so možne, zato prosim, da 
moje parcele ne uporabljate. 
Hvala za razumevanje. 

Filip Cerar

Inštruiram matematiko za osnovne in 
srednje šole ter fakultete.

040 550 040

MALI OGLASI
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Osmrtnice

V SPOMIN
12. marca sta minili dve leti, odkar nas je zapustil naš ljubljeni sin in brat

ROK LAZAR
iz Moravč

Bolečina, ki nam v srcih tli,
te v življenje več ne obudi.
Čas ni izbrisal bolečine,

spomin ostane,
nikdar ne izgine.

Vsem, ki se ga spominjate in mu prižigate svečke, iskrena hvala.

Vsi tvoji

V SPOMIN

KLEMEN SMRKOLJ
1.7. 1981 – 15.4.2007

Pred dvemi leti, 15. aprila, si od doma odšel na pot zdrav,
poln življenja in ciljev. S te poti se nisi več vrnil domov.

Življenje gre na videz dalje, toda z nami še naprej živijo tvoji 
nasmehi in prijazne besede.

Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob njegovem grobu.

Vsi domači

Ko mene več ne bo,
bo vse tako kot zdaj:
ljudje, hiše, ceste
in igrišča.
Bo smeh otrok
in glasba bo igrala.

Odvoz kosovnih odpadkov 
iz gospodinjstev

Javno komunalno podjetje Prodnik d.o.o. bo v ob-
čini Moravče 31. marca., 2. in 3. aprila 2009 
opravljalo pomladanski odvoz kosovnih odpadkov 
iz gospodinjstev.

Akcija je namenjena odstranjevanju kosovnih 
odpadkov iz gospodinjstev, ki morajo biti na dan 
rednega odvoza do 5. ure zjutraj postavljeni po-
leg zabojnika za komunalne odpadke.

Med kosovne odpadke iz gospodinjstev ne sodijo 
nevarni odpadki kot so: embalaža škropiv, olj in 
barv, lakov in podobno, katere odstranjujemo v po-
sebni akciji odvoza nevarnih odpadkov. 
Ravno tako ne sodijo med kosovne odpadke iz go-
spodinjstva avtomobilski deli, akumulatorji, gume 
in sodi, poleg že naštetega tudi ne bomo odstranje-
vali gradbenega materiala, vej drevja in živih meja.

Zbiranje in odvoz nevarnih 
odpadkov

Obveščamo vas, da bomo v Občini Moravče v to-
rek, dne 31. marca 2009 izvedli zbiranje in odvoz 
nevarnih odpadkov iz gospodinjstev. 
Nevarne odpadke iz gospodinjstev bomo dne 
31.03.2009 sprejemali  
od 14.00  do 15.00 ure Peče pri gasilnem 

domu
od 15.30 do 16.30 ure Moravče pri 

Kulturnem domu 
od 17.00  do 18.00 ure Krašce pri gasilnem 

domu

Med nevarne odpadke sodijo: akumulatorji, ba-
terije, zdravila, pesticidi, barve, laki, kozmetika, 
svetila in gume osebnih avtomobilov.

Opozorilo: 
• Nevarni odpadki naj bodo v embalaži, ki omo-

goča varen prenos do zbirnega mesta. 
• Tekoči odpadki naj bodo zaprti, čeprav improvi-

zirano. 
• Odpadki iz iste skupine se ne smejo združevati 

v večjo embalažo, ker lahko pride med njimi do 
kemične reakcije. 

• Odpadke naj prinesejo polnoletne osebe, ki 
bodo pri rokovanju z njimi upoštevale varstveno 
tehnična navodila, pridobljena ob nakupu 
izdelka 

Enodnevni izleti 
Društva upokojencev za leto 2009

Prijava na izlete v pisarni društva od 10. – 12. ure ali na 
telefon 031/614-654
april 4.4. po pirhe v Lenti
maj 9.5. splavarjenje
junij 13.6. po češnje v Goriška Brda, Sv. Gora
julij 4.7. Višarje - Trbiž 
avgust 1.8. Grossglockner ali Veliki Klek

29.8. Pliberk
september 3.9. Srečanje upokojencev Gorenjske

5. 9. Lenti 
oktober 3.10. Lenti
november 7.11. Martinovanje in nakup
december 13.12. nakup za Miklavža

17.12 zaključek leta

Za vse dodatne informacije in tudi želje po povečanju 
števila izletov se lahko obrnete vsak torek od 10. do 12. 
ure na pisarno društva.

Vsem srečno na izletih! 
DU Moravče
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VETERINARSKI DOM DOMŽALE d.o.o.
Cesta talcev 10, 1230 Domžale

RAZPORED OBVEZNEGA CEPLJENJA 
PSOV PROTI STEKLINI

Dne: ČETRTEK 02. 04. 2009  
09.00 - 09.15 Velika vas pri Gasilskem domu 
09.30 - 10.00 Sp.Prekar pri Dom krajanov, Hrib nad Ribčami 7
10.10 - 10.30 Katarija pri Srenjščku, Katarija 11 
10.45 - 11.00 Zg.Prekar pri Ribiču Zg.Prekar 6 
11.15 - 11.45 Dešen pri Ribiču Dešen 6
12.00 - 12.20 Gora p.Pečah na križišču za Sp. in Zg. Goro
12.30 - 13.00 Peče pri Malu, Peče 3
13-15 - 13.30 Mošenik pri križišču
13.45 - 14.15 Gaberje pod Limb.goro pri Trdin Jožetu Gabrje 12a
14.30 - 15.00 Drtija pri Mrčunu, Drtija 14 

Dne: PETEK 03. 04. 2009
10.00 - 10.45 Vrhpolje pri Lenček Dominiku, Vrhpolje 18
11.00 - 11.45 Krašce pri Gasilskem domu
12.00 - 12.30 Dole p.Krašcah pri Cerar Tomažu, Dole p.Krašcah 26
12.45 - 13.30 Češnjice p.Moravčah pri Vesel Cirilu, Češnjice 16 
13.45 - 14.45 Moravče pri KZ Emona
15.00 - 15.30 Negastrn pri Kovič Martinu 

Občinska organizacija 
zveze borcev za vrednote 

NOB Moravče
vabi

v nedeljo, 26. 4. 2009 
ob 16. uri

na prireditev v počastitev 
praznika dneva upora

in na tradicionalno 
srečanje pri spomeniku 

NOB 
nad Češnjicami pri 

Moravčah.

Vljudno vabljeni!

Kmetije, ki želijo letos vlagati zah-
tevke za ukrepe kmetijske politike, 

 Cepljenje psov za zamudnike je v krajih,
ter mestih v rednem cepljenju.
Dne: TOREK 07. 04. 2009
14.00 Vrhpolje
14.30 Moravče
16.15 Peče 
 
Ne pozabite prinesti s seboj izkaznico o 
cepljenju psov, KER BODO ZAMENJANE 
S POTNIM LISTOM!
Imetniki psov morajo zagotoviti cepljenje 
psov proti bolezni, ko ti dopolnijo tri mesece 
starosti. Breje in doječe psice pa cepimo po 
odstavitvi.

Najpozneje ob cepljenju morajo biti psi 
označeni z mikročipom in registrirani v 
skladu s predpisom.

S SEBOJ PRINESITE NAPISANO 
ŠTEVILKO EMŠO LASTNIKA PSA. 
Posamezno cepljenje je v VETERINARSKEM 
DOMU DOMŽALE, CESTA TALCEV 10, 
vsak delavnik od 07.00 - 12.00 in od 17.00 - 
18.00, ter v sobotah od 07.00 - 09.00. 

Stroški cepljenja znašajo 34.89 EUR.

morajo v obdobju od 5. marca do 15. 
maja vložiti na Agencijo za kmetijske 
trge in razvoj podeželja zbirno vlogo. 
Tisti, ki so jo oddali že tudi lani, bodo 
do začetka subvencijske kampanje 
prejeli delno izpolnjeno vlogo s po-
datki kmetijskega gospodarstva. Tudi 
letos bodo kmetom pri elektronskem 
izpolnjevanju vloge in drugih zahtev-

kov pomagali kmetijski svetovalci 
na izpostavah kmetijsko-gozdar-
skih zavodov.

KGZS - KGZ Ljubljana
KSS Moravče
Vegova ulica 7, Moravče
Tel.: 723 12 36 
Email: kss.moravce@lj.kgzs.si
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Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina

Ribče 10

1281 Kresnice

GSM 041/696-433

jerina.edvard.sp@siol.net

5% POPUST 
ZA ZADNJI IN 

PRVI DAN 
V MESECU 

ZA VSE 
UPOKOJENCE 

Vabljeni na nakupe v 
Spinine trgovine

KRULC D.O.O.
Cesta Heroja Vasje 8, 1251 Moravče
Tel: 01 723 11 43, 01 723 12 00, Telefaks: 01 723 10 84
www.nissan-krulc.com/,  e-pošta: nissan@nissan-krulc.com
Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8 do 18 ure, v soboto od 8 do 12 ure.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,5 - 8,4, emisija C02: 146 - 208 g/km. Garancija proizvajalca velja 3 leta oz. 100.000 km. Komercialna ponudba “5 let garancije” zajema 2-letno podaljšano garancijo, ki nastopi v trenutku, ko nastopi prvi od omenjenih kriterijev.  Slika je simbolna.   www.nissan.si

Qashqai združuje eleganten in kompakten dizajn, okretnost srednjega 
razreda in vzdržljivost špotno-terenskega vozila. 

Pustite mu, da vam pokaže mesto, kot ga še niste videli. 
Sedaj s 5-letno garancijo!

NISSAN QASHQAI
NJEGOVO MESTO JE V MESTU

ŽE ZA 18.750€

BREZ O
MEJIT

VE KILOMETROV
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